
Glasilo Občine Lukovica

December 2009, letnik XI, številka 12

Srečno 2010!



Rokovnjač2 OGLASI

Čebelarski center Slovenije:
 120 sedežev v gostilni  60 sedežev na letnem vrtu  prostor za 

zaključene družbe 10 prijetno opremljenih sob  specialitete z 
medom, domača kuhinja  medica, medeni liker, medeno žganje, 
medeni borovničevec, medena penina, medeni sok  sončna terasa

Sprejemamo rezervacije 
za prednovoletne zabave in silvestrovanje.

Vabljeni na domače koline 
in ob petkih na sveže ribe.

 

 

GOSTILNA * PIZZERIA * PIVOVARNA
          

• sprejemamo rezervacije 
za prednovoletne zabave

041 629 523 ali 01 72 36 736
• v decembru ob petkih in sobotah 

večeri z živo glasbo
Svojim gostom želimo srečno novo leto ter se vam 

zahvaljujejo za zvestobo ob svoji 20. letnici delovanja
Več informacij na www.gostilnafurman.si

Vabimo vas na 
domače koline, 
kosila in večerje.
DELOVNI ČAS:
od poned. do sobote, od 9. do 22. ure
nedelja od 8. do 14. ure
SREDA ZAPRTO

Svojim gostom želimo 
srečno novo leto in 

obilo zdravja

A V T O Š O L A
LONČAR d.o.o.

Slamnikarska 3b 
1230 Domžale

01/724 84 20

Jesenski tečaji CPP      11. 11. 2010 
 15. 02. 2010

      Prijave sprejemamo na 031 209 501 
ali na e-mail: avtosola.loncar@volja.net

Ob boleči izgubi vaših najdražjih, 
smo Vam v pomoč s

prijazno besedo tolažbe 
in pogrebnimi storitvami, 

opravljenimi z največjo pieteto.

www.pogrebne-storitve-vrbancic.si, e-mail: andrej-dob@volja.net

POGREBNE STORITVE VRBANČIČ
Gsm: 041 611 491, Tel.: 01 729 36 24
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ROKOVNJAČ je glasilo Občine Lukovica. Brezplačno ga prejemajo vsa gospodinjstva občine Lukovica; odgovorna urednica: Katarina 
Karlovšek; uredniški odbor: Milena Bradač, Danilo Kastelic, Rok Avbelj, Leon Andrejka; ustanovitelj: Občina Lukovica, Stari trg 1, 1225 
Lukovica, tel. 01/729 63 00, gsm: 051 365 992, jezikovni pregled: Vesna Muhič; spletna stran: www.lukovica.si, e-mail: rokovnjac@
lukovica.si; produkcija: IR IMAGE, Medvedova 25, Kamnik; trženje oglasnega prostora: IR IMAGE, Medvedova 25, Kamnik; naklada: 
1.950 izvodov. Glasilo sodi med proizvode, za katere se obračunava 8,5 % DDV (Ur. l. RS št. 89/98). Rokovnjač je vpisan v evidenco 
javnih glasil Ministrstva za kulturo RS pod zaporedno številko 1661 in v razvid medijev Ministrstva za kulturo RS pod zaporedno 
številko 380. Uredništvo si pridržuje pravico do krajšanja besedil glede na tehnične in materialne možnosti. Nenaročenih člankov ne 
honoriramo. Na naslovnici: Decembrski utrinki iz Občine Lukovica.

Drage bralke, 
spoštovani bralci

Razmišljam, kako v 
nekaj stavkih pov-
zeti vse, kar se je po-
membnega zgodilo v 
letu 2009. Razmišljam, 
kateri dogodek je bi-
stveno zaznamoval to 
leto, seveda v prostoru 
občine Lukovica … ja, 
kar nekaj pomembnih 
dogodkov je prineslo 

to leto, čeprav je bilo težko in polno preizku-
šenj in strahu. Prav zagotovo je strah tisti, ki 
doseže prav vsakega od nas, velik krivec za ve-
likokrat pretirani strah pa so mediji, ki nam na 
senzacionalen način ves čas »prodajajo« samo 
slabe in tragične novice ter zgodbe, mi jih pa 
s hvaležnostjo sprejemamo in dopuščamo, da 
postanejo del naših skrbi, pa čeprav se nas po-
polnoma nič ne tičejo in nimamo nikakršnega 
vpliva na njih. Še več, zaradi stališč, ki smo jih 
izoblikovali do njih, smo se pripravljeni ure in 
ure prerekati s prijatelji. Polagam vam na srce, 
ne obremenjujte se s tovrstnimi, slabimi novi-
cami in čim manjkrat zjutraj vzemite v roke Slo-
venske novice, ki vas praviloma že takoj zjutraj 
zbombardirajo s slabimi novicami in tragičnimi 
zgodbami. 

Če se vrnem na prvo misel, pomembni dogod-
ki v Črnem grabnu v letu 2009; veliko kulture in 
prijetnih trenutkov se je dogajajo v Krašnji kot 
plod dela neutrudne Vere Beguš, na Domačiji 
Rus so pripravili številne razstave in druge glas-
beno-kulturne prireditve in še zlasti popestrili 
poletje v naši občini z bogatim naborom pri-
reditev. V marcu je našo občino obiskal pred-
sednik Republike Slovenije, dr. Danilo Turk, 
Lukoviška godba pa je gostovala na nacionalni 
televiziji. V Krašnji je Marjan Štrukelj pripravljal 
športne prireditve, ki so že krepko presegle 
meje občine, soočili pa smo se tudi z informaci-
jo, da naša osnovna šola poka po šivih, meritve 
so pokazale, da je potrebna temeljite sanacije. 
Velika pridobitev v Šentvidu so bila nova igrala, 
glavna atrakcija pa prav zagotovo novo gasil-
sko vozilo Prostovoljnega gasilskega društva 
Prevoje ter obnovljen dom. Praznovanje dneva 
državnosti smo združili s praznovanjem 200-le-
tnice napada rokovnjačev na francosko vojsko, 
dogodek leta pa je bil spektakel ob občinskem 
prazniku z naslovom Rokovnjači v Črnem grab-
nu. Jeseni smo s ponosom širši javnosti pred-
stavili našo kolektivno blagovno znamko Za-
kladi Črnega grabna, ki združuje naše kmete, 
gostince, društva ter podjetnike. 

Kot popotnico v letu 2010 smo za vas, drage 
bralke in dragi bralci, skupaj z Osnovno šolo 
Brdo ter učiteljicami in učenci Turističnega 
krožka, brez županove pomoči seveda ne bi 
šlo, pripravili čudovit koledarček, s fotografi-
jami lukoviških bajerjev, ki so jih posneli naši 
osnovnošolci. Verjamem, da vam je všeč in se-
veda, da vam bo prišel prav. 

Za konec pa le še srečno, zdravo, zadovoljno v 
letu 2010, preživite res lepe praznike in posve-
tite kanček svojega časa tudi tistim, ki so sami 
in osamljeni.

Vaša urednica 
KarloVšeK 

Naslednja številka Rokovnjača izide 
29. januarja, rok za oddajo prispevkov je 
18. januar.
Svoje prispevke lahko pošljete po e-pošti na 
naslov rokovnjac@lukovica.si ali katari-
na@rta.si, po pošti ali jih oddajte v nabiral-
nik uredništva, GSM urednice: 051/365-992.
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Voščilo uredništva
Uredniški odbor glasila ROKOVNJAČ v sestavi: 
Milena Bradač, Danilo Kastelic, Rok Avbelj, 
Leon Andrejka ter odgovorne urednice Ka-
tarine Karlovšek vam želi v letu 2010 vse do-
bro, preživite prijetne in mirne praznike v kro-
gu svoje družine in tistih, ki jih imate najraje. 

Hkrati pa vabimo vse, ki skupaj z nami so-
ustvarjate ali si želite z nami sodelovati v 
prihodnjem letu, da se nam pridružite na 
predprazničnem zajtrku, ki bo v torek, 22. 
decembra, na Domačiji Rus ob 10. uri.

Našemu druženju se bodo pridružili novinarji, 
dopisniki in uredniki lokalnih glasil sosednjih 
občin. Vljudno vabljeni.

Povabilo: 
Fotografirajte 
vaše jaslice
Ljudje znajo povedati, da se po domovih v 
Črnem grabnu »skrivajo« številne zanimive, 
stare ter slikovite jaslice in da nekateri 
ogromno svojega časa posvetijo postavljanju 
le-teh. 

Vabimo vas, spoštovane bralke in bralci, da 
te svoje zaklade delite z nami. Pošljite nam 
fotografije svojih jaslic s kratkim opisom, če 
pa nimate možnosti fotografiranja, pokličite 
v uredništvo, bomo mi prišli k vam na dom, 
telefon: 051 364 333.

Fotografije lahko pošljete po elektronski pošti: 
rokovnjac@lukovica.si ali na naslov: Uredni-
štvo Rokovnjača, Stari trg 1, 1225 Lukovica.

Najbolj zanimive bomo objavili v januarski 
številki.

Prijazno vabljeni k sodelovanju.

uredništVo
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Rokovnjač6 ŽUPANOVO VOŠČILO/OBČINSKA UPRAVA

Dnevi, ki tako hitro polzijo mimo nas, bodo 
kmalu zaključili leto. Ugasnilo bo v soju pra-
znikov in stopilo v čas preteklosti. Spomi-
njali se ga bomo po tem in onem dogodku. 
Po takih in drugačnih življenjskih izkušnjah, 
po lepih in težkih trenutkih. Včasih se ver-
jetno vsi sprašujemo, ali bi bilo lahko tudi 
drugače, bi bilo lahko bolje? Ali pa se zami-
slimo nad dogajanjem in se vprašamo, ali 
gre lahko tudi slabše. Ko izgubiš prijatelja, 
se vprašaš, čemu se je sploh trudil, zakaj se 
je gnal v življenu? Saj enkrat kar tako lahko 
ugasneš in tvoje poti je konec in tvoji napori 
se zde tako nepomembni, skromni in zane-
marljivi. Po drugi strani pa nam je vsak dan 
podarjen in sled, ki jo puščamo za seboj, je 
vidna. In zato ni nič narobe, če se steguje-
mo za dosežki, za uspehi za delom, ki nas na 
koncu samo oceni in če je dobro, nas samo 
hvali.         Matej KotniK

Konec leta je čas, ko radi pogledamo nazaj in 
ocenimo svoje delo, se zamislimo nad nareje-
nim in pogledamo tudi v čas, ki prihaja. Čas, 
ki prinaša neznano, izzive in nov prostor, ki ga 
bomo napolnili s svojim delom, ustvarjalno-
stjo, idejami, dejanji ...

Novoletna poslanica župana Ob-
čine Lukovica 

Srečno!

Vsako leto ob tem času se zdim kot pridigar, 
ki razlaga pomen praznikov in časov, ki nas 
spremljajo. Kot da bi kopiral pridigo o adventu, 
času pričakovanja in času, ko naj bi se ozrli vase 
in razmislili o svojih dejanjih. Bolj zanimivo se 
je ukvarjati z drugimi in to radi počnemo, zato 
je težko prebrati članek, kjer bi avtor govoril o 
sebi in priznaval svoje napake. Lepše je kazati 
na druge in jih primerjati s seboj. S seboj kot 
pravičniki, kot tistimi, ki mislimo edino prav, ki 
vemo, kaj je prav, in počutimo se dobro. Ne? 
Tudi jaz sem pri svojem delu naredil kake na-
pake in verjemite z vsem nisem zadovojlen. 
Marsikdaj bi si želel, da bi bilo drugače. Včasih 
si želim, da bi bil bolj prepričljiv, ko opozarjam 
na stvari, ki nam utegnejo škoditi, pa mi mnogi 
ne verjamejo. Včasih bi rad, da bi se postorilo 
več, a se čutim tako nemočnega in se jezim 

nad seboj, da mi ni uspelo to ali ono. A vendar 
moraš iti naprej in, dokler ti je dano, izkoriščati 
svojo moč in napore za nov korak, za nov dan. 

Kakšno bo leto, ki prihaja? Hvala Bogu nam ni 
dano vedeti. Upamo, da bo zmagovala pamet 
in ne bo še večje krize, da ne bo epidemij in vre-
menskih katastrof. Upamo, da bo ... Na mnoge 
stvari ne moremo uplivati, na mnoge pa lahko 
in pri teh vam želim veliko sreče in uspeha. 

Prazniki, ki prihajajo, naj vam obude lepe spo-
mine in v nas vžgo luč upanja. Z otroško rado-
vednostjo iščimo radosti in veselja, ki naj nas 
spomnita, da bi bilo lahko tudi lepše in bolje, 
če k temu prispevamo tudi sami. Sam moram 
kaj storiti, da bi bilo drugače! Za vse nas pa si 
želim, da bi ujeli čim več priložnosti, ki jih lah-
ko izkoristimo v skupno dobro. Času ne bomo 
utekli, na nas pa je, kako ga bomo znali izkori-
stiti. Želim si več solidarnosti in več sodelova-
nja, med sosedi med generacijami med društvi 
med vsemi, ki razmišljamo drugače, a imamo, 
upam, isti cilj. Več dobrega, več del, manj slabih 
besed. 

Želim vam vesel božič ter nešteto drobnih za-
dovoljstev, s katerimi boste pogumno odpirali 
vrata k vedno večjim uspehom v letu 2010. V 
svojem in v imenu Občine Lukovica pa voščim 
tudi ob prazniku samostojnosti, dnevu, ko smo 
se izrekli za svojo pot, svojo državo, samostoj-
no Slovenijo. Srečno!

V ponedeljek, 16. novembra 2009, se je 
ob 18. uri v prostorih Kulturnega doma 
Janko Kersnik v Lukovici odvijala 22. re-
dna seja občinskega sveta. Prisotnih je 
bilo 15 članov sveta.

Občinske svetnice in svetniki so podali 
soglasje k Vlogi za sistemizacijo de-
lovnih mest v VVE MEDO in delovnih 
mest drugih strokovnih delavcev OŠ 
Janka Kersnika Brdo Lukovica. 

Potrjen je bil predlog Odloka o reba-
lansu proračuna Občine Lukovica za 
leto 2009. 

Skladno s pripravami na prihajajoče 
leto 2010 je občinski svet sprejel sklep 
o določitvi gradbene cene in vredno-
sti točke za izračun nadomestila za 
uporabo stavbnega zemljišča za leto 
2010.

V okviru urejanja zemljiško knjižnih raz-
merij je občinski svet Občine Lukovica 
sprejel še sklep o ukinitvi statusa ze-
mljišč v splošni rabi, po posameznih 
katastrskih občinah.

občinsKa upraVa

Občina Lukovica intenzivno nadaljuje s po-
stopki reševanja prostorske problematike 
vrtca. Kot smo že poročali v prejšnjih števil-
kah glasila Rokovnjač, je bila naročena idej-
na zasnova vrtca ob obstoječem Vrtcu Medo 
na Prevojah pri Lukovici. Izdelava idejne za-
snove je bila zaupana Arhitekturnemu biro-
ju Atrakcija, d. o. o., iz Kamnika, ki ga zasto-
pa projektantka ga. Mojca Hribar.
Mojca cerar,
Višja sVetoValKa za družbene 
in društVene dejaVnosti

Idejna zasnova je bila dokončana v prvih dneh 
decembra. Pri pripravi idejne zasnove je so-

Poročilo 22. seje 
občinskega sveta

Potrjena idejna zasnova novega vrtca
delovala ožja projektna skupina za »Izgradnjo 
prizidka vrtca Medo na Prevojah«, sestavljena 
iz članov občinske uprave, predstavnice občin-
skega sveta in vodje Vrtca Medo. 

Idejna zasnova je bila predstavljena tudi delov-
ni skupini za gradnjo in adaptacijo šole in vrtca, 
ki je sestavljena iz predstavnikov delavcev šole 
in vrtca, predstavnikov občinskega sveta in ob-
činske uprave ter predstavnikov staršev šole in 
vrtca. Ta se je sestala na drugi seji, dne 9. 12. 
2009. Delovna skupina se je seznanila z idejno 
zasnovo in jo tudi potrdila.

Predstavljena idejna zasnova predvideva 
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Že od nekdaj so bili popotniki in tr-
govci gostje obcestnih gostiln in slo-
ves najboljših se je kaj hitro razširil na 
okrog. Na svojih napornih poteh so se 
radi ustavili v dobrih krčmah, kjer so se 
okrepčali in izvedeli kaj novega. In ta 
tradicija je še kako prisotna tudi danes. 
V Črnem grabnu imamo odlične kuhar-
ske mojstre, ki s svojimi kulinaričnimi 
ponudbami očarajo petične goste ali 
pa mimoidoče, potrebne tolažbe. Ob 
glavni cesti, ki pelje skozi našo dolino 
je gostinstvo od nekdaj cvetelo, saj 
so dobri gospodarji poznali potrebe 
gostov. In tudi zdaj dajejo pečat na-
šim krajem. Kot uporabniki blagovne 
znamke Zakladi Črnega grabna bomo 
tokrat predstavili Gostilno Furman, 
Gostilno pri Bevcu, GP Trojane in Do-
mačijo Rus. Odločitev za uporabo bla-
govne znamke je skupna prepoznav-
nost, povezovanje in na nek način tudi 
bogatenje njih samih. Na kratko sem 
se o pridružitvi pogovarjala z Stani-
slavom Smrkoljem, Dušanom Jemcem, 
Bojanom Gasiorjem in Tanjo Šubelj. 
Vsaka hiša, ki jo vodijo, ima popolno-
ma svoj značaj in svojevrstno prispeva 
k skupni blagovni znamki, ki plemeniti 
naše kraje. 
špela KVeder

Foto: špela KVeder 
in Katarina KarloVšeK

Gostilna Furman je med tovrstnimi po-
nudniki najmlajša. Letos bo 15. decembra 

Mavrična ponudba okusov Črnega Grabna

V gostilni Furman poleg odličnih jedi organizirajo tudi številne prireditve in srečanja.

obeležila natančno dvajset let, odkar je 
odprla svoja vrata. Od začetne ponudbe 
pa do danes so se marsičesa že naučili, 
tako da vas danes naravnost očarajo z 
njihovo specialiteto, domačim zrezkom iz 
furmanske ponve. Na Starem trgu se lah-

ko okrepčate tudi z njihovimi eksotičnimi 
pogrinjki, ki vam jih pripravijo po želji ali 
goste presenetijo s preprostim obrokom. 
Tudi umetniško pripravljena hladno-topli 
bife in solatni bar vas nikakor ne pustita 
ravnodušne in sta prava paša za oči. Go-

umestitev novega 6-oddelčnega vrtca ob 
obstoječi Vrtec Medo na Prevojah pri Šent-
vidu. Objekt je umeščen na vzhodni strani 
obstoječe parcele, na zemljišču, ki je name-
njeno vzgoji in izobraževanju. Predviden 
program predvideva 6-oddelčni vrtec, od 
tega so štirje oddelki v pritličju (praviloma 
namenjeni otrokom prvega starostnega 
obdobja) in dva oddelka v mansardi, na-
menjena otrokom drugega starostnega 
obdobja. Vsekakor pa so možne tudi raz-
lične kombinacije namembnosti igralnic 
(prvo, drugo starostno obdobje, kombi-
nirane skupine), tako da se število otrok 
lahko giblje od 102 do 144 otrok. Skupaj 
bo tako na lokaciji Vrtca Medo na Prevojah 
delovalo 11 oddelkov, 3 oddelki pa bodo 
še naprej delovali na Podružnični šoli v Kra-
šnji.

Program v novem vrtcu predvideva štiri 
igralnice s pripadajočimi sanitarijami, gar-
derobami in zunanjimi terasami. V man-
sardi novega vrtca sta dve igralnici, pripa-
dajoče sanitarije in garderobe ter skupni 
prostor za vzgojiteljice ter sanitarije in gar-
derobe za zaposlene. V mansardi obstoje-
čega vrtca bo skupni večnamenski prostor 
namenjen zbiranju večjega števila ljudi, 
polet tega sta predvideni še dve pisarni, 
ena namenjena individualni obravnavi 
otrok, druga pa skupnim administrativnim 

prostorom celotnega vrtca. Predvideni sta 
tudi dve povezavi obstoječega in novega 
vrtca. Pritličji sta povezani s steklenimi ho-
dnikom na južni strani objekta, mansardi 
pa prek zračnega prostora nad kuhinjo. 
Vsa nova komunalna opremljenost novega 
vrtca se navezuje na obstoječi vrtec. 

Ustrezno število parkirišč je predvideno na 
jugozahodni strani obstoječega vrtca.

Naslednja naloga občinske uprave je izbira 
izvajalca za PGD-dokumentacijo, ki predsta-
vlja sestavni del vloge za izdajo gradbenega 
dovoljenja.
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stilna in picerija Furman pod svojo streho 
obeleži tudi vsak večji praznik. Tradicio-
nalno valentinovo, pustovanje, martino-
vanje in praznični december so stalnica 
dobre volje v tej hiši. Nedavno smo se 
lahko razvajali tudi ob jazzovskih ritmih 
zmagovalcev Melodij morja in sonca sku-
pine Jazz station, pa vendar se je znova 
pokazalo, da še vedno ni posluha za dru-
gače obarvane večere. Stalni gostje pa se 
zagotovo najbolj veselijo slanikove po-
jedine, ki jo organizirajo na pepelnično 
sredo, saj okusno založenih pladnjev kar 
ne zmanjka.

Na drugem koncu Starega trga pa je še 
ena znana gostilna z veliko daljšo tradi-
cijo. Gostilna pri Bevcu. Omenjena že v 
Valvazorjevih zapiskih je že takrat slovela 
kot rokovnjaška gostilna, ki je nudila za-
točišče rokovnjačem in vselej slovela po 
prvovrstnih kolinah, kar ohranja še danes. 
Tisti, ki pa so bolj petični, kar se zdravja 
tiče, in bi želeli poskusiti nekaj povsem 
naravnega, pa vam jedilnik nudi najra-
zličnejše jedi iz kaše. V sodelovanju s tu-
rističnim krožkom iz OŠ Brdo so sestavili 
okusne kašaste jedi in danes vam kuhar z 
veseljem pripravi zdrav obrok. Pa vendar, 
ko boste že pri Bevcu boste morali na eno 
oko zamižati vsaj, kar se zdravja tiče, saj 
se enostavno ne moreš odpraviti domov, 
ne da bi vzel še kakšno klobaso, ki bo za-
dišala iz domače kuhinje. Tudi poleti se 
ponašajo z idiličnim zunanjim vrtom pod 
kozolcem, ki je pravi raj za velike družbe 
in posameznike. Naravnost zanimivi pa so 
balinarski dnevi, kjer se preizkuša natanč-
nost in mirna roka. Stane, ki je duša tega 
balinarskega dogajanja, pravi, da še ve-
dno čakajo na žensko konkurenco in dan, 
ko se bodo z njimi pomerile prave rokov-
njaške babure, bo praznik. Tudi sin Dušan, 
ki je pred dvema letom prevzel domačo 
gostilno, kuje nove ideje in že razmišlja o 
povečanju zgornjega dela. Stane pa tiho 
sanja o obuditvi stare lukovške obrti, ki jo 
je gojil tudi njegov oče. Na tem območju 

Dobrote iz domače kuhinje

Gostilno pri Bevcu obiskujejo številni gostje iz cele Slovenije in tujine.

Dobrote slanikove pojedine

so bili imenitni čevljarji in zato Stane z ve-
seljem obuja njihovo zgodbo. 

Zgodba na vrhu Trojan pa se piše pov-
sem v drugačnem slogu kot na Starem 
trgu. Gostinsko podjetje Trojane je tudi 
edino podjetje v naši občini, ki delu-

Trojanski hlebček
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je skoraj 365 dni v letu. Znani po 
odlični in hitri postrežbi ter oku-
snih jedeh, s katerimi se ponašajo 
že vrsto let. Njihova kakovost se je 
še najbolj izkazala na preizkušnji 
leta 2005, saj se je takrat odprla 
velika prometna žila. Kljub slabim, 
dvomljivim napovedim je podjetje 
s 109 zaposlenimi dokazalo, da ima 
pred seboj stabilno in zagotovlje-
no prihodnost, saj mu avtocesta ni 
bistveno zmanjšala prometa, je pa 
spremenila strukturo gostov. Že ko 
se pripelješ na dvorišče, postaneš 
omamljen od dišav iz slaščičarne 
in krofarne. Njihova posebnost je 
tudi trojanski hlebček, ki ga speče-
jo v pekarni za restavracijo in tega 
gostje z veseljem kupijo tudi v tr-
govinici. Čeprav sama nisem po-
sebno navdušena nad slaščicami, 
me je že sam pogled nanje povsem 
prevzel. 

Čisto na drugem koncu Črnega 
grabna pa se ob Trojanski cesti 
prebuja kultura zeliščarstva. Do-
mačija Rus je pod svojim okriljem 
z rokodelkami ustanovilo društvo 
Skrinjca, kjer jim je glavno izobra-
ževanje in obujanje zgodb drob-
nih, a pomembnih rastlinic. Delo 
zeliščarke Mete Maček je kmalu 
obrodilo sadove in prvi poganjki 
so razkrili tudi velike nevedneže v 
poznavanju teh rastlin. Marsikateri 
obiskovalec ni poznal žlahtnih do-
mačih rožic, ki rastejo na bližnjih 
travnikih in lahko odlično koristijo 
našemu zdravju. Gospa Meta pri-
haja iz Kala pri Ivančni Gorici, kjer 
ima svoj ekološki vrtiček. Ob pripo-
vedovanju me zamika, da bi bil moj 
vrtiček tako urejen in bogat, kot je 
bil včasih, ko so vrtički krasili hiše, 
a me gospa Meta hitro poduči, da 
je tudi plevel koristen za rast naše 
zelenjave v vrtu in da ga včasih 
sploh ni pametno odstranjevati. 
Verjamem, da ji je deset let inten-
zivnega ukvarjanja z zeliščarstvom 
prineslo marsikatero zanimivo 
zgodbo, a s tem bi težko prepriča-
la obiskovalke v mojem vrtu. Da je 

Okusni in sveži krofi 365 dni v letu
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Društvo Skrinjca organizira zanimive rokodelske delavnice in prireditve

Vodja domačije Tanja Šubelj, Meta Jarc in Meta Maček

plevel pravzaprav koristen? 
Ne bo šlo. Z veseljem doda, da 
bo naslednje leto kar 50 vrst 
zelišč na tem mladem vrtičku. 
In prav zanimivo bo, ko se bo 
v bližnji prihodnosti odprla 
domača lekarnica zelišč, ki 
bo zagotovo lepa pridobitev 
na domačiji. Društvo Skrinjca 
organizira zanimive rokodel-
ske delavnice, katerih izdelki 
so na voljo v mali trgovinici 
Pr' Florjan. Mesečna razstava  
angelčkov in simbolov sreče  
avtorice Andreje Čokl pa po-
mirja dušo in prikliče kakšen 
droben utrinek, ki nam je v ži-
vljenju tako samoumeven, pa 
vendar velikokrat piše našo 
usodo. 

Tudi letošnji praznično obar-
vani december nas vabi, da 
nazdravimo novemu in se 
poslovimo od starega leta. V 
vsaki hiši vas bodo z veseljem 
sprejeli in zagotovo boste lah-
ko odkrili kaj, kar vam je bilo 
do zdaj še neznano. Pa sreč-
no!  
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Izdelovanje 
adventnih 
venčkov v 
Krašnji
V soboto, 28. novembra, je 
Kulturno društvo Fran Maselj 
Podlimbarski Krašnja pod 
vodstvom Vere Beguš za vse 
krajane znova organiziralo 
zanimivo in poučno delav-
nico izdelovanja adventnih 
venčkov. 
Marija deMšar

V podružnični šoli v Krašnji so 
pripravili vse potrebno orodje 
in material, od obodov za venč-
ke pa do okraskov iz pretežno 
naravnih materialov. Nekaj 
mahu, jelkinih vej in zelenja so 
s seboj prinesli tudi udeleženci. 
Odzvali so se predvsem šolarji 
in njihove mamice, pa tudi ka-
kšen očka se je našel vmes. Med 
prijetnim ustvarjalnim druže-
njem so nastali številni različni 
in zanimivi adventni venčki. 
Ti bodo družine razveseljevali 
vsaj do božičnih praznikov in 
morda še dlje. Takšne delavnice 
so v manjših krajih še posebno 
dobrodošle, saj ob prijetnem 
opravilu združujejo krajane. 

Med izdelavo so se utrnile številne zanimive ideje.

Venčkov je bilo za celo razstavo ...
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OŠ Janka Kersnika se je z letošnjim šol-
skim letom pridružila veliki družini med-
narodnih projektov, tokrat z dvoletnim 
projektom »Comenius šolska partner-
stva«, v okviru programa Vseživljenjsko 
učenje. V projektu z naslovom »Zdravo do 
konca svojih dni« sodelujemo z osnovnimi 
šolami iz Irske, Češke, Nemčije, Španije 
in z dvema osnovnima šolama iz Anglije. 
Namen projekta je z uporabo informacij-
sko-komunikacijske tehnologije učence 
navdušiti k odkrivanju in raziskovanju 
vsakodnevnega življenja drugih evrop-
skih otrok in njihovih družin, pri čemer 

»Zdravo do konca svojih dni«
bomo razvijali ustvarjalen, zdrav in akti-
ven način življenja. 
Koordinatorica projeKta, 
lea naKrst

V novembru sva se učiteljici Nataša Toplak in 
Lea Nakrst v Angliji udeležili srečanja učite-
ljev in koordinatorjev omenjenega projekta iz 
vseh držav, ki sodelujejo v projektu. Spoznali 
smo angleški način poučevanja, se seznanili z 
raznolikostmi med posameznimi evropskimi 
šolskimi sistemi in predvsem dobili priložnost 
spoznati učence, ki so nas pričakali z nemalo 
vprašanji ter nam pripravili zanimiv in pe-

Na Trojanah nas je obiskal Miklavž in 
otrokom prinesel darila, ki so jih bili zelo 
veseli. Da smo lažje pričakali Miklavža, 
so otroci iz PŠ Blagovica pod vodstvom 
učiteljice Milene Iglič zaigrali igrico Ma-
ček Muri.  Učiteljici in vsem nastopajočim 
se lepo zahvaljujemo za lepo pripravljen 
nastop. Gostinsko podjetje Trojane nam 
je odstopilo prostor za sprejem Miklavža 
in na koncu vse nastopajoče pogostilo še 
s sokom in krofi. Gostinskemu podjetju 
Trojane se zahvaljujemo tudi za prija-
znost in postrežbo.
irena MarKo

KrajeVna sKupnost trojane

Ob novem letu pa želimo vsem krajanom  KS 
Trojane in občanom Občine Lukovica srečno 
in uspešno leto 2010.

Miklavž na 
Trojanah

ster program. Tovrstni načini izmenjevanja 
mnenj, pogledov in sodelovanja so izjemne-
ga pomena, tako za učitelje, ki svoje delo lah-
ko še dodatno izboljšamo, pa tudi za učence, 
ki jim priložnost, kot je ta, da spoznajo ljudi 
in otroke po Evropi, zagotovo ostane trajno 
v spominu. Veselimo se že, da bodo tudi naši 
učenci v času projekta imeli veliko priložno-
sti, da pokažejo in uporabijo svoje znanje in 
predvsem spoznajo sebi podobne otroke, ki 
se šolajo daleč stran, pa nam bodo z uporabo 
računalniške tehnologije še kako blizu. 

»Izvedba tega projekta je financirana s stra-
ni Evropske komisije. Vsebina je izključno 
odgovornost avtorja in v nobenem primeru 
ne predstavlja stališč Evropske komisije.«

DOGODKI
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Blagoslov vaške kapelice v Rafolčah

Čebelarska zveza Slovenije je v soboto,  
5. decembra 2009, organizirala že tradici-
onalno posvetovanje o čebelarskem turiz-
mu. Dan čebelarskega turizma se je začel 
ob 10. uri in vsem prisotnim so z zanimi-
vim programom predstavili sam razvoj in 
napredek, ki ga je v preteklem letu dose-
gel slovenski čebelarski turizem. Primerna 
udeležba čebelarjev na dnevu čebelarske-
ga turizma je dokaz, da se vsi skupaj vse 
bolj zavedamo, da je čebelarstvo v turizmu 
vse bolj prepoznavno in dobrodošlo v po-
nudbi slovenskega turizma.
Katja šKerjanc jurčeVič, 
sVetoValKa jssč za eKonoMiKo

Po uvodnem nagovoru predsednika ČZS, g. Bo-
štjana Noča, in predstavitvi dosedanjega dela 
in načrtov v prihodnosti g. Šivica je sledil naj-
bolj odmeven in tudi zanimiv del. Predstavili so 
se nam čebelarji iz Laškega in njihove uspešne 
čebelarske poti, ki so jih prikazali prek kratkega 
poučnega filma, ki je nastal na pobudo ČD La-
ško. Zanimive in poučne prestavitve turističnih 

Izmenjava znanja in veselja na dnevu 
čebelarskega turizma

ponudb čebelarstva Kokl in Tigeli ter predsta-
vitev primera čebelarskega muzeja na prostem 
pri čebelarstvu Gorenc v Šmarjeških Toplicah 
so nam postregle z obilico idej o čebelarskem 
turizmu. Kot primer delovanja in razvoja čebe-
larstva pa nam je bilo predstavljeno tudi čebe-
larstvo Ulz iz Avstrije, kjer je bil predstavljen 
čebelarski center g. Ulza in njegova obširna 
turistična ponudba. Vsi udeleženci so lahko na 
predstavljenih primerih pridobili koristne in-
formacije, ideje in zamisli o morebitnem razvo-
ju lastne čebelarske turistične ponudbe.

Sledile so razglasitve rezultatov čebelarskega 
fotografskega natečaja s podelitvijo priznanj. 
V letošnjem letu se je sicer na razpisani nate-
čaj prijavilo manjše število avtorjev kot v mi-
nulih letih, vendar so vseeno med prispelimi 
fotografijami nekatere vzbudile pozornost 
komisije in si pridobile priznanje za najboljšo 
fotografijo izbrane kategorije. Po predstavitvi 
in zaključenem uradnem delu programa, pa 
so nas nadvse prijetno pogostili čebelarji iz 
Laškega z svojimi lokalnimi dobrotami in nas 
razveselili z živo glasbo. Vsi prisotni so prav za-
gotovo odhajali z dneva čebelarskega turizma 
s kopico novih informacij in idej o slovenskem 
čebelarskem turizmu, zagotovo pa so se tudi 
v srcu poveselili in bodo prihodnje leto znova 
prišli.

Ob prisotnosti duhovnikov Andreja Sve-
teta, Janeza Bernota in Igorja Dolinška 
je Janez Gerčar – Brgantov blagoslovil 
obnovljeno vaško kapelico. Kapelica, ki 
je bila pred časom požgana, pa ni dobila 
samo lepše podobe, ampak je našla tudi 

novo mesto na desni strani pri vhodu v do-
lino iz smeri Lukovice.           djd  

Ob prisotnosti številnih vernikov in ob pre-
pevanju mešanega pevskega zbora iz Brda 
pod vodstvom Lojzeta Pezdirca je obred bla-

goslovitve bil še lepši in verjetno se storilci, 
ki so kapelico oskrunili, niso zavedali, da 
so s tem dejanjem še bolj združili farane 
in tako bili posredno povod za obnovo in 
lepoto obnovljene kapelice. Sicer je pisa-
no v knjigi knjig: Oprosti jim, saj ne vedo, 
kaj delajo, mi pa dodajamo, naj sv. Katari-
na prosi za njih. Zakaj se že priporočamo  
sv. Katarini?

DOGODKI
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Mešani pevski zbor Šentviški zvon je svoje 
pevsko znanje tudi letošnjo jesen nadgrajeval 
na intenzivnih vajah, tokrat v Rogaški Slatini. 
Z enoletno prekinitvijo bo namreč v letošnjem 
božičnem času znova obudil večno zelene spe-
ve, brez katerih ni več slovenskega božiča. To-
likokrat zapete pesmi, mnoge že ponarodele, 
ob vsakem božiču zazvenijo kot nove in se vra-
čajo v človekovo zavest kot odsev neke daljne, 
a vedno žive zgodbe božične skrivnosti.
Mojca stoschitzKy

Prav zaradi skrivnosti noči, ki je v Betlehemu za-
čela odrešenjsko zgodovino našega štetja, zaradi 
noči, ki vsakokrat potrka na vrata naše človečnosti 
in se nas dotakne s svojo tišino, toplino in čustve-
no mehkobo, smo pevke in pevci med »pevskim 
vikendom« obudili najlepše melodije.

Vaje so bile res intenzivne, saj smo prepevali in 
»pilili« program že v petek, 20. novembra popol-
dan, celo soboto ter nedeljo dopoldan. Naporno, 
vendar hkrati prijetno delo, ki bo prav gotovo ob-
rodilo sadove, ko bomo zapeli v domači cerkvi v 
Šentvidu v nedeljo, 27. decembra 2009. 

Da so naši glasovi, ki so v letošnji pevski sezoni 
precej pomlajeni z mladimi talenti, res dobri, so se 
prepričali tudi gostje hotela Sava v Rogaški Slati-
ni; naš vsestranski predsednik g. Darko Stupica je 
namreč takoj navezal stike in še isti večer, v sobo-
to, 21. novembra, smo gostovali v kavarni hotela. 

Čebelarji znova v vrtcu, čeprav 
samo eno kratko dopoldne
Se spomnite tega naslova v Rokovnjaču 
pred enim letom? Verjetno ne! Lukovški 
čebelarji pa nismo pozabili obljube, ki smo 
si jo dali pri slovesu ob lanskem obisku v 
naših vrtcih.

V petek, 20. novembra, sredi dopoldneva, smo 
se tudi zaradi te obljube znašli pred vrati vrt-

Za prijetno presenečenje je že na samem za-
četku poskrbel pevski zborček, ki nam je zapel 
simpatično pesmico za dobrodošlico.

Uf, potem se je pa začelo garanje, tudi za nas, 
saj so vprašanja kar deževala, tako da smo ko-
maj sproti odgovarjali. Dobro so se pripravili 
na naš obisk, pa tudi stari znanci smo že, saj 
se z večino poznamo že iz prejšnjih let, zato je 
tudi vedenje o čebelah in čebelarjenju vsako 
leto večje. Pohvalno, ni kaj!

Čas je neusmiljeno divjal, mlade očke so vse 
pogosteje pogledovale proti odprtim kozar-
cem in žličkam na mizi. Na hitro smo naredili 
še eno "gasilsko" in že so se otroci oblizovali, 
mi pa po slovesu hiteli še v »Medota« na Pre-
vojah, kjer so nas tudi pričakovali. Tu se nam je 
pridružil še župan.

V nasprotju z drugimi obiski, ko smo bili zbra-
ni v avli, smo se letos mi oglasili v prostorih 
posameznih skupin. Tudi to je bilo posebno 
doživetje, saj je v manjši skupini tudi pogovor 
drugačen, res malo krajši, ampak bolj oseben, 
pristen, skupin je bilo pa kar nekaj. Smo pa v 
vsaki skupini tudi dobesedno skupaj zajtrko-
vali kruh in med ter popili čajček. Posebno v 
starejši skupini je bilo vedenje o »naših prija-
teljicah« izvrstno, tako da je bil tudi pogovor 
zelo živahen.

bo pa pozneje tudi organizacija krožka v šoli 
uspešnejša, ker se bomo z večino že poznali. 
Začnemo po novem letu!

Minil je še en prijeten dan v nam dragi družbi. 
Ja, tista obljuba iz prejšnjih let »naslednje leto 
nasvidenje«, je bila tudi obnovljena.

Prisrčna hvala vzgojiteljicam za pripravo naše-
ga obiska.

Tudi nasmejali smo se.

Le kateri je boljši?

Priprave na koncerte božičnih pesmi
Gostje, med njimi večinoma tujci, so vseh šest pe-
smi pospremili z aplavzom in veselje na njihovih 
obrazih nas je še bolj vzpodbudilo, da smo zdržali 
naporen tempo vaj tudi v nedeljo. Gostom se je ta 
večer predstavil tudi naš novi pevec Anže Osolnik, 
dobitnik več zlatih plaket na državnih in medna-
rodnih tekmovanjih v igranju harmonike. Profesi-
onalno zaigrani tango, ko smo komaj sledili njego-
vim hitrim prstom, ter še dve skladbi, ki jih je Anže 
predstavil poslušalcem, so poželi resnično navdu-
šenje nad mladim talentom. Tudi mi smo ponosni, 
da se je Anže pridružil svoji sestri in mami, ki tudi 

prepevata v našem zboru. Sicer pa smo »starejši« 
člani zbora veseli, da so smisel v petju pri nas našli 
tudi mnogi drugi mladi pevci in pevke, ki so hkrati 
tudi dobri glasbeniki inštrumentalisti, tako da se 
za prihodnost Šentviškega zvona ni bati.

Dragi občani, bralke in bralci Rokovnjača pridru-
žite se nam na našem koncertu božičnih pesmi 
v nedeljo, 27. decembra 2009, ob 17.00, v 
domači cerkvi Sv. Vida. Zapeli pa bomo tudi v 
nedeljo, 3. januarja 2010, v Semiču, v soboto, 
9. januarja 2010, v Mekinjah ter v nedeljo, 10. 
januarja 2010, v Motniku.

Toplo vabljeni!

Lansko leto smo organizirali čebelarski krožek 
na OŠ Lukovica, letos nam to ni uspelo. Velika 
večina učencev se vozi, pa še dodatnih aktiv-
nosti imajo zelo veliko. Ob letošnjem obisku v 
vrtcu pa nam je vodja vrtca predlagala, da bi 
nekakšno obliko čebelarskega krožka organi-
zirali v starejših skupinah vrtca.

Recimo, da bi enkrat mesečno dan preživeli 
skupaj, otroci, vzgojiteljice in čebelarji v na-
ravi, obiskali čebelnjak, se pogovarjali o če-
belah, čebelarjenju, rastlinah in čistem okolju. 
Z veseljem smo sprejeli to pobudo. Morda 

ca v Krašnji. Da so nas pričakovali, smo takoj 
opazili, saj je vsake toliko pokukala radovedna 
glavica skozi vrata in hitro izginila, predvide-
vam, da sporočiti, da smo prišli.

Po pozdravu z vzgojiteljicami so se kot bi mi-
gnil sredi avle pojavile blazine in že so sedeli 
naši gostitelji na njih, lepo po velikosti, naj-
manjši spredaj, najstarejši, že pravi šolarji, pa 
lepo v zadnji vrsti. Okolje je bilo zelo prijetno, 
verjetno tudi zaradi zanimive in lepo urejene 
razstave zdravilnih in medovitih zelišč, ki smo 
si jo z veseljem tudi ogledali.
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Dogodka, kakršen je bil v nede-
ljo 6. decembra v dvorani Kultur-
nega doma Janka Kersnika in je 
tudi po zaslugi medijske pozor-
nosti radia Ognjišče v naše kraje 
privabil ljubitelje petja in igre 
tudi od drugod, še nekaj časa ne 
bo na našem odru.           djd

Pred polno dvorano, ki je pokala 
po šivih, so tokrat nastopile druži-
ne. Družine, boste dejali, kje pa so 
tako velike družine pri nas? Sode-
lovanje v zborih, naj bodo to cer-
kveni ali pa katerokoli drugi, je tako 
kakor biti v družini, kjer ima vsak 
svoje dolžnosti in naloge. Dovolite 
mi, da vam predstavim nastopa-
joče družine, otroški zbor župnije 
Brdo z zborovodkinjo Petro Avbelj 
v vlogi angelcev, moški zbor Jan-
ko Kersnik z zborovodjem Igorjem 
Velepičem v vlogi hudobcev ali 
parkljev, na pomoč so jim prisko-
čili še člani mladinskega zbora in 
mešanega pevskega zbora iz Brda 
in Šentvida, prvi pod vodstvom že 
omenjene Petre Avbelj, drugi pod 
taktirko Lojzeta Pezdirca in tretji 
pod vodstvom Špele Kink.

V petek, 27. novembra, smo 
člani TK vsem v Občini Luko-
vica in nekaterim zunaj nje, 
ki na področju turizma dela-
jo, uspešno predstavili svoje 
delo.                  
Mateja Pezdirc, 9. b

Vsem povabljenim smo najprej 
predstavili svoje vodenje po 

Opereta Miklavž prihaja
 Za pravi ritem je s klavirsko spre-
mljavo skrbela Tatjana Kavčič, orga-
nizacijske niti pa sta vodila Matevž 
Kink, ki je dirigiral, in Marija Juter-
šek, ki je skrbela za ostalo organi-
zacijo. Scensko delo in razsvetljava 
so bili tokrat v rokah enega izmed 
pevcev Marka Juterška in priznati je 
treba, da mu poleg petja ležijo tudi 
tehnične zadeve. 

Najprej smo v nedeljo prisluhnili 
trem skladbam, ki jih je zapel otro-
ški zbor, in sicer: Vriskaj nebo, Mi-
klavž in Ves dan, vso noč, nato so se 
šli angelci pripraviti na svoj nastop, 
medtem pa je mešani zbor zapel 
pesem, ki nas je uvedla v opereto 
neznanega avtorja Nikolaj, zavetnik 
sveti. Nato se je začelo. Prvo deja-
nje opisuje pogovor med angelci, 
pripravo daril in odhod proti zemlji. 
Tu poleg pevcem prisluhnemo še 
sv. Petru, ki ga igra Jure Pezdirc, 
Krišpinu – Blaž Andrejka in Gerar-
du – Matej Avbelj. V pogovoru med 
angelci nastopijo Kerubinček – Kri-
stina Oražem, Srafinček – Romana 
Gerčar, Moč – Ema Oražem, Knežič 
– Klara Pezdirc, Tron – Irenej Bukor 

in Nadangel – Neža Pezdirc. Če je 
prvi del minil v mirnih melodijah, 
ki so nas popeljale v sanje, je bil 
drugi del veliko živahnejši, saj se 
je na oder v Lukovici pripeljal sam 
Lucifer – Bogdan Magister in s svo-
jo vražjo skupino dodobra dvignil 
adrenalin v dvorani, vsaj pri mlajših. 
In, če se je Kodrček – Jerica Bukor 
v pesmi in govoru spraševal, kje je, 
ali je v Lukovici, sta Škratulin – Ana 
Oražem in Kosmatin – Ema Meden 
prepoznala kar nekaj bratcev in se-
stric med obiskovalci. 

Koliko jih je bilo, pa žal nismo mo-
gli, bolje, utegnili prešteti. In kaj 
se je dogajalo v peklu, ki mu je 
poseben žar dala tudi osvetlitev, 
najprej smo slišali njihovih deset 
zapovedi, prisluhnili dnevnim no-
vicam in povabilu v njihove vrste, 
ki so jih podkrepili z Vražjo himno. 
V tretjem delu se na zemlji najdejo 
Koderček, Serafinček, Škratulin in 
Kosmatin in ugotavljajo, ali so prišli 
na pravo mesto, in ugotovijo, da so 
na pravem mestu v Lukovici. Angeli 
in vragi skupaj pričakajo dobrega 
moža svetnika sv. Miklavža, ki na-
govori zbrano množico, ne samo 
nastopajoče, ampak tudi nas v 
dvorani, samo, koliko se nas je do-

taknilo, je pa vprašanje za vsakega 
posameznika. Tokrat je sv. Miklavž 
izjemoma naredil nekaj nadur, saj 
je znova prišel med nas še v nede-
ljo, ko bi se že davno moral poslo-
viti, vendar je dejal, da med dobre 
ljudi rad pride in tokrat so se zbrali 
v dvorani pred in na odru.

Tatjana Kavčič, ki je tokrat spre-
mljala opereto na klavirju, ni mogla 
skriti svojega navdušenja nad mla-
dimi, starejšimi in organizacijo ter 
velikim obiskom in, kolikor je meni 
poznano, bo z veseljem še prišla v 
našo družbo in mislim, da ne bo 
edina. Hvala vsem nastopajočim in 
drugim sodelujočim, ki so v ozadju 
skrbeli za nemoten potek operete, 
z mislijo, da se vidimo ob nasle-
dnjem skupnem projektu zborov 
pod okriljem župnije Brdo.

Brdu. Vsi so naše delo in vnemo 
pohvalili ter poudarili, da smo 
vsako leto boljši. Mnogi, ki pa so 
nas videli prvič, pa kar niso skri-
vali navdušenja.

Sledila je okrogla miza v Kultur-
nem domu, na kateri smo razpra-
vljali o skupni turistični ponudbi 
in o spominku naše občine.

Uspešen dan 
turističnega krožka
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Čeprav je v minulem letu nekaj 
govoril, da ne ve, ali bo priho-
dnje leto prišel, saj otroci niso 
popolnoma nič pridni prek leta, 
le zadnjih nekaj dni pred njego-
vim prihodom, je dobri mož vse-
eno prišel v soboto, 5. decem-
bra, v kulturno dvorano Janka 
Kersnika v Lukovico.          djd  

Starost malce zmede prvega iz-
med treh dobrotnikov v decem-
bru in vendar hvala Bogu, da po-
tem pride med nas in obdari naše 
najmlajše. Tokrat je prišel z pisano 
druščino angelov, hudobcev in 
stalnim spremljevalcem sv. Anto-
nom, ki zanj vodi knjige dobrih 
del in tistega, kar je malce več te-
mnih pik, bi dejali. In so peli, de-
klamirali, molili in se fotografirali z 
dobrim možem, ki je siromašnega 
moža, ki je imel tri hčere, za kate-
re pa ni imel primerne dote, rešil 
sramote. Kajti prav sveti Nikolaj 
jim je ponoči skozi okno zavalil 

Decembrskemu vzdušju se je 
pridružila tudi enota Domžalske 
knjižnice v Šentvidu. Na hodni-
ku lahko obiskovalci občudujejo 
ročno izdelane čestitke v različnih 
tehnikah. Avtorici sta Marija in 
Tanita Demšar.
igor Fabjan

Pošiljanje voščilnic je star običaj, ki 
je nastal v krščanskih deželah pred 
skoraj dvema stoletjema. Prve če-
stitke so nastale v nekdanjem av-
strijskem cesarstvu, kjer so jih sprva 
prodajali v dobrodelne namene. 
Tako smo bili tudi v naših krajih med 
prvimi na svetu, ki so začeli pošiljati 
čestitke. Sprva v času božiča, pozne-
je pa tudi ob drugih priložnostih.

Klasične čestitke so se kljub uve-
ljavitvi elektronskih medijev k sre-

Kljub vremenu, ki nam je prekrižalo na-
črte glede sejma v Lukovici in zadnji dan 
povzročilo kar nekaj organizacijskih te-

Predpraznični sejem na Brdu
žav, lahko zapišem, da je sejem uspel. 
Mentorica turističnega KrožKa

Marijana Flis lederer

Sodelujoči učenci imate veliko podjetniških spo-
sobnosti. Ste domiselni ustvarjalci, menedžerji, 
organizatorji in predvsem dobri prodajalci. 

Stojnice v šoli in na šolskem dvorišču so ponu-
jale lična, domiselna predpraznična darila in 
dobrote. Vse skupaj je bil odličen prikaz naše 
ustvarjalnosti. 

Pohvala velja tudi vsem nastopajočim pri 
ustvarjanju veselega in sproščenega vzdušja.
Brez učiteljev in ostalih delavcev šole, gasil-
cev, delavcev lukoviške komunalne službe in 
številnih staršev pa tudi ne bi šlo. Hvala vsem.

Čestitke na razstavi
či ohranile. Najbolj cenjene pa 
so tiste, ki so izdelane ročno. Še 
posebno, če jih izdelamo sami. 
Tudi zato velja obiskati razstavo v 
knjižnici, saj lahko dobite kakšno 
zamisel, kako izdelati čestitke. Če 
nimate dovolj ročnih spretnosti 
ali časa, pa jih lahko preprosto 
naročite.

Bibliotekarka Kristina Galun več-
krat letno uredi razstavo v vitri-
nah na hodniku pred knjižnico in 
za obiskovalce redno pripravlja 
kakšna presenečenja. Tudi v obli-
ki pravljičnih uric in ustvarjalnih 
delavnic.
 
Vabljeni k ogledu razstave in se-
veda tudi k obisku knjižnice, ki je 
že davno postala premajhna za 
vse knjige in ljubitelje branja.

Čestitke v različnih tehnikah

tri kepe zlata. Ena se je zavalila 
na tla in pristala v copatu. Od tod 
nemara izhaja šega, da Miklavž 
otrokom ponoči prinaša darove 
v nastavljene nogavice, copate 
ali cokle. Pri nas je bolj znana na-
vada, da otroci zvečer nastavijo 
krožnike ali kakšne druge posode. 
Vanje je včasih Miklavž položil ka-
kšno jabolko in orehe. Oboje naj 
bi ponazarjalo zlate kepe iz prej 
omenjene legende. Poleg tega 
je obvezna tudi šiba miklavževka, 
ki pa je namenjena staršem, da 
jo uporabijo v primeru, če otroci 
niso pridni. Tokrat šibe ni pela, 
darila tudi niso končala v copatih 
ali nogavici, ampak v vrečkah in 
nahrbtnikih, ki so jih otroci z ve-
seljem odnesli domov. In kolikšna 
je bila tokrat Miklavževa druščina, 
kar prek 100 je štela angelov, ho-
dobcev in drugih, ki so razveselili 
ne samo otroke, ampak tudi star-
še, saj je bilo marsikaj videti in 
slišati. 

Sv. Miklavž v Lukovici
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V petek, 4. decembra, so v podružnični 
šoli v Blagovici številni otroci iz vseh rej-
niških družin, ki so pod skrbnim očesom 
Centra za socialno delo Domžale, pričaka-
li prvega dobrega decembrskega moža, 
svetega Miklavža.           Milena bradač

Odšla sta Trnuljčica in princ, prišel je sveti Miklavž

Matija Cerar in dr. Marko Snoj

Katarina Cerar z okusnimi krofi

Navajeni smo, da se bralci in anima-
torji SBP zberejo v prostorih župni-
šča in pred prvo adventno nedeljo 
poskusijo izdelati popolnoma svoj  
adventni venček.             Djd

Adventna 
delavnica 
Slomškovega 
bralnega 
priznanja

Tudi letos ni bilo nič drugače, le da se 
nam je pridružilo še nekaj drugih otrok 
in skupaj smo izdelali, ne samo adventni 
venček, ampak se o pomenu le-tega tudi 
pogovorili. Izdelane venčke je pri večer-
ni sveti maši blagoslovil Andrej Svete in 
potem smo jih odnesli na naše domove, 
kjer smo v nedeljo prižgali prvo svečko in 
premišljevali o njegovem simbolnem po-
menu večnega življenja, o tem, da latin-
ska beseda »adventus« pomeni »prihod«, 
spominjati se preteklosti, živeti v sedanjo-
sti in pripraviti se na prihodnost. Ob tem 
pa nehote pomislim na tolikšne pomisle-
ke glede križa na steni, kjer poteka šolski 
verouk, a izdelovanje adventnih venčkov, 
ko je priložnost za zaslužek v raznih dru-
štvih in organizacijah in šolah, žal nikogar 
ne moti.

Igrezdelovanje venčkov gre že proti koncu, le še ka-
kšen nasvet prijateljev in narejeno je.

mož prišel brez hudobnih parkljev, brez 
rožljanja verig z obrazložitvijo, da ve, da so 
bili pridni in ga zato spremljajo samo an-
gelčki. Vsakemu otroku je naklonil lepo in 
prijazno besedo poleg darila, jih pocrkljal, 
pogumnejši so mu zapeli pesmico. 

Tudi letos je bil donator obdarovanja rejni-
ških otrok Rotary club Domžale. Predstave 
in obdarovanja se je udeležil predsednik 
kluba dr. Marko Snoj. Zaprosila sem ga za 
nekaj besed in občutkov po končanem sre-
čanju. 

Dr. Marko Snoj: To je že enajsto srečanje, 
ki ga podpiramo z našimi prispevki. Letos 
smo malce skromnejši zaradi znane gospo-
darske krize, pa vendar smo se potrudili po 
svojih najboljših močeh. Obdaritev nam je 
v veselje in zadovoljstvo.

Na predstavi ter pri vsej organizaciji in pri-
pravah daril sta kot vsako leto sodelovala 
neutrudna, materinsko topla gospa Kata-
rina Cerar in njen mož Mitja. Predstavo so 
si prišli ogledati številni drugi člani Rotary 
cluba Domžale. Otroško veselje in obdaro-
vanje so z zadovoljstvom opazovali direk-
tor CSD Domžale Peter Rebolj, Marta Tomc 
in Maksa Mali.    

Za prav poseben posladek vseh otrok in 
nastopajočih  je poskrbelo Gostinsko pod-
jetje Trojane s slastnimi krofi. 

Kot roj neutrudnih, marljivih in delovnih 
čebel je bilo v telovadnici blagoviške šole 
slišati veseli živžav številnih otrok, ki so z 
nestrpnostjo čakali igrano pravljico Trnulj-
čica. Podarili so jim jo učenci podružnične 
šole v Blagovici pod vodstvom mentorice 
Milene Iglič. Seveda pa so s še večjo ne-
strpnostjo čakali prihod svetega Miklav-
ža. In spet iz veselega pričakovanja vzklik: 
Miklavž, Miklavž prihaja. To leto je dobri 
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Smo v času, ko je svetovna 
civilizacija prišla do točke, 
kjer človekov poseg v naravo 
vpliva že na podnebne spre-
membe. Zato je skrb za naše 
okolje in trajnostni razvoj po-
membna tema, ki bi ji morali 
nameniti še več pozornosti. 
Poraba energije v svetu še ve-
dno močno narašča in ob dana-
šnjem življenjskem standardu 

Ekološka energijsko varčna gradnja

bo treba aktivno spremeniti 
posamezne navade, da bi po-
rabo zmanjšali. Živimo na ob-
močju, kjer je poraba energije 
za ogrevanje objektov velik 
delež celotne porabe. Tudi v 
naši občini imamo podjetje, ki 
se s svojo dejavnostjo aktivno 
ukvarja z zmanjšanjem pora-
be in temu problemu namenja 
večjo pozornost. Z mano se bo 

pogovarjal Miha Bogataj, pro-
kurist podjetja CIBOS, d. o. o., 
iz Šentvida pri Lukovici.
Katarina KarloVšeK

Kaj je spodbudilo tvoj okoljski 
način razmišljanja?     

Že kot otrok sem bil zelo pove-
zan z naravo, ko sem odraščal na 
kmetiji. Ko pa sem začel obisko-
vati alpinistični odsek v Kamniku, 
je moj stik z naravo postal le še 
močnejši. Zdi se mi zelo po-
membno, da se ljudje zavemo, 
kaj bomo lahko nudili oz. zapu-
stili prihodnjim generacijam. Če 
ne bomo danes aktivno sami 
spremenili odnosa do okolja, v 
katerem bivamo, se bomo zaradi 
lastnega ugodja zadušili v lastnih 
odpadkih. 

Kako si kot gradbenik prišel do 
ideje lesenih hiš?
Na to idejo je verjetno vplivalo 
več dejavnikov. Doma imamo 
podjetje že od leta 1992 in oče 
je kot projektant statik z zgledi 
in razmišljanjem precej vplival 

na mojo odločitev za študij grad-
beništva. Tako sem kot študent 
občasno delal doma, potem pa 
me je vedno bolj zanimal urba-
nizem in urejanje okolja. Študiral 
sem tudi v Bonnu in prav tam 
sem prišel do spoznanja, kako  
neokrnjena je še naša Slovenija. 
Porenje je močno industrializi-
rano in zelo poseljeno obmo-
čje, kjer so sprejeli zakonodajo 
o naravovarstvenih območjih. 
S pozidavo so prišli tako daleč, 
da so zaščitili posamezne cone, 
predvsem še preostala območja 
gozda, v katera človek zaradi za-
ščitenega rastlinja in živali sploh 
nima vstopa. To me je šokiralo. V 
urbanizmu sem pogrešal svoj do-
prinos in viden izdelek, zato me 
je pot zanesla v leseno gradnjo, v 
kateri delam že 3 leta. Moj obisk 
Kanade v zimski sezoni 2003, kjer 
sem delal kot učitelj smučanja, 
ima verjetno tudi nekaj teže pri 
tej odločitvi, saj sem tam dodo-
bra spoznal njihov način lesene 
gradnje. Les kot konstrukcijski 
material pa me je že od nekdaj 
privlačil. Zaradi svojih pogledov 
in vizije sem se lansko leto od-
ločil, da začnem svojo pot, kar 
mi je bilo ob že ustanovljenem 
uspešnem domačem podjetju 
lažja odločitev. 

Zakaj les in zakaj varčna gra-
dnja?
Slovenija kot gozdnata dežela 
ima lesa v presežku in menim, 
da je prav tu naš potencial, ki ga 
ne znamo izkoristiti. Drevo, ki či-
sti naš zrak najbolj aktivno dela 
v prvih 50–100 letih svoje rasti, 
potem pa je gospodarsko in tudi 
ekološko gledano bolje, da svoj 
prostor odstopi mlajšemu. To je 
čudovito, saj nam kot uporabniku 
zagotavlja trajnostni razvoj, isto-
časno pa nam kot posekan služi 
še nadaljnjih 100 let, vgrajen v 
hišo, brez velike porabe energije 
za predelavo. Zato menim, da je 
gradnja iz lesa, prihodnost sta-
novanjske in poslovne gradnje 
v Sloveniji. Z leseno konstruk-
cijo objekta se lahko energijsko 
varčnost doseže bistveno lažje 
kot pri klasično zidanem objektu,  
istočasno pa je kakovost bivanja 
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v lesenem objektu bistveno bolj-
ša od zidanega.

Kaj je pasivna tehnologija gra-
dnje in ali je to le trend?
Pasivna tehnologija ni nobena 
posebna znanost. Danes pa jo 
aktivno podpira tudi država prek 
Ekosklada v obliki nepovratnih 
subvencij. Glavna posledica upo-
števanja njenih zahtev je, da so 
stroški ogrevanja enodružin-
ske hiše na letnem nivoju pod 
400 €, lahko pa tudi pod 150 €, 
kar posredno pomeni minimal-
no ali nič izpustov toplogrednih 
plinov. Izvedba objekta po pa-
sivni tehnologiji zahteva sicer 
ogromno znanja in upoštevanja 
detajlov v izvedbi, bistvene njene 
zahteve pa so:
- zelo kakovostno in dobro izoli-

ran objekt,
- zrakotesnost objekta,
- izvedba prisilnega prezračeva-

nja z rekuperacijo.

Menim, da bo pasivna tehnolo-
gija v naslednjih petih letih po-
stala standard. Sama tehnologija 
obstaja že več kot 15 let. Največ 
so za razvoj na tem področju na-
redili Nemci, ki imajo v Darmsta-
du Inštitut za pasivno gradnjo, 
čeprav imamo tudi Slovenci v 
zadnjih letih dober razvoj na tem 
področju.

Torej lahko naročnik vaše hiše 
pričakuje nepovratna sredstva 
države?
Res je! Zadnja leta je država spod-
bujala ta način gradnje v obliki 
razpisa prek Ekosklada RS, kjer 
lahko investitor dobi do 25.000 € 
nepovratnih sredstev. Letos smo 
pomagali pri pripravi dokumen-

tacije za več objektov. Dva naroč-
nika imata podpisane pogodbe 
in bosta dobila celih 25.000 €, za 
dva pa imamo vložene vloge. Pri-
čakuje se tudi nov razpis za drugo 
leto.

Kdo vam izdeluje, ali imate svo-
jo ekipo?
Vse specifikacije in načrte v 3D-
obliki izdelamo sami. Konstrukci-
ja se nato izdela na računalniškem 
vodenem CNC-stroju v podjetju v 
Škofji Loki, kjer se sestavijo tudi 
stene kot elementi oziroma se 
pripravi skelet. Za montažo ima-

mo dobro ekipo tesarjev in mizar-
jev, ki objekt natančno sestavijo 
na lokaciji sami. Celoten projekt 
gradnje koordiniram in vodim 
sam. Letos smo uspešno postavili 
tri enodružinske hiše, ki so zunaj 
finalno zaključene ter nekaj nad-
streškov. Med drugim tudi pasiv-
no enodružinsko hišo za svetov-
no uveljavljenega alpinista Marka 
Prezlja iz Kamnika. Trenutno pa 
tečejo dogovori za izvedbo pro-
jektov v prihodnjem letu.

Pri nadaljnjem delu ti želim še ve-
liko uspešnih projektov!
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Vezano na članek, ki je bil v občinskem gla-
silu Rokovnjač z datumom november 2009 
objavljen na 16. strani in pojasnjuje potek 
sanacije okvare v prostorih adaptirane Po-
družnične osnovne šole Blagovica, ne mo-
rem kaj, da ne povem tudi druge plati zgod-
be, predvsem zato, da nepoučena javnost ne 
bi dobila vtisa, da je za nastalo situacijo kriv 
izvajalec del na obnovi in dograditvi objekta 
POŠ.
janez Končan

Razvojni zavod, d. d., Trzin je izvedel adaptacijo 
objekta, v obseg del pa ni bila zajeta obnova ku-
hinje. To je s poznejšim razpisom izvedel drug, 
za Občino Lukovica sprejemljivejši izvajalec.
Ko se je pokazala napaka v obliki mokrih made-

Komentar na 
objavljeno 
novico »Sanacija 
izliva vode v 
šoli Blagovica 
zaključena«

žev po stenah, smo mi z našim podizvajalcem 
pristopili k iskanju okvare ter ga tudi našli v ob-
močju, kjer je dela izvajal »občinski« izvajalec.

Naš izvajalec je izvedel sanacijo okvare, ker je 
»občinski« ni hotel izvesti, s strani Občine pa 
mu tudi niso mogli nič, ker od njega takrat niso 
imeli bančne garancije za odpravo napak v ga-
rancijski dobi.

Prav tako smo glede na izkušnje, ki jih imamo 
v svojem dolgoletnem delu na področju novo-
gradenj in sanacij, podali predloge, kako naj se 
nadaljnja sanacija po odpravljeni okvari izvaja, 
da bi bilo v doglednem času mogoče prostore 
znova uporabljati.

Seveda se naših nasvetov ni upoštevalo ter je 
zato sanacija trajala bistveno dlje, kot bi bilo to 
normalno. Kljub vsemu je zdaj očitno zadeva 
urejena na zadovoljstvo vseh in še bolj tistih, 
ki se z opravljenim lahko pohvalijo tudi na tuj 
račun. Mi za opravljeno delo nismo dobili no-
benega plačila, ne glede na to, da smo se na re-
klamacijo (ki ni bila na naše delo) takoj odzvali 
in da smo opravili neko delo, za katerega vzrok 
za napako ni bil v naših izvedenih delih. Nava-
janje, da je stroške sanacije pokril izvajalec del, 
je v najmanjši meri zavajajoče, ker do zdaj naše 
nastale stroške pokrivamo mi in to kljub temu, 
da za nastalo okvaro nismo nič krivi.

Pa naj bo dovolj, psi lajajo in karavana gre 
dalje ...

Zares sem v veliki zadregi. Rada bi vam 
vsem skupaj voščila čim lepše, prijetnejše 
in vesele praznike. Rada bi zapisala, poza-
bite to posebno leto, ki odhaja. Ampak za-
dnji trenutek sem se odločila drugače.
Milena bradač

To leto imejte v lepem spominu, imejte ga kot 
krasen primerek, kaj se zgodi, če poči vreča 
pohlepa. Kajti ta je počila letos v svetu in pri 
nas. Seveda smo krajšo potegnili mi, ki shaja-
mo s svojim skromnim dohodkom. Pa vseeno. 
Tako smo se naučili živeti še bolj preudarno. 

Kupujemo, kar res potrebujemo, dober je še 
stari TV, stari računalnik, plašč še ni ponošen 
in z malo modnih dodatkov bo spet kot nov. 
(Saj vem, da me vsi ne boste razumeli oziro-
ma ne boste hoteli razumeti. Nič zato, boste 
že enkrat. Jaz vam zares želim samo dobro in 
prav.)

 Nam skromnim se ne tresejo hlače tako kot 
razsipnežem ali tistim, ki so obuli preveli-
ke čevlje. Mi na primer svoj mali avto redno 
odplačujemo leto za letom, oni morajo svoja 
potratna vozila vračati, ko so jim presahnila 
nepravično pridobljena materialna sredstva.

Verjamem, da tako kot jaz pogledate oddaje 
na TV, pobrskate po spletu in ste že ugotovili, 
da nisem napisala prav nič novega. Seveda ne. 
Ampak to le dokazuje, da čedalje več ljudi ugo-
tavlja in priznava dejansko stanje. Ljudje išče-
jo možnosti, kje kupiti enak izdelek za manjšo 
ceno, kateri trgovec cene z zavajanjem »akcija, 
razprodaja« slepi sam sebe, ne več kupca. Če 
boste za sabo ugašali luči v prostorih, če bo-
ste prali, ko bo pralni stroj poln, boste kmalu 
uvideli, da se da marsikaj prihraniti. Če boste 
kupovali domačo, slovensko hrano in izdelke, 
boste poleg zanesljivo bolj sveže hrane pod-
pirali še našega kmeta. Tole bi lahko naštevala 
v nedogled, pa saj sami veste, le uporabljati in 
upoštevati že končno začnite!

Vseeno vam želim zdrave, vesele, zadovoljne 
božične in novoletne praznike. Želim vam ve-
liko in toplo srce. Želim vam, da se okrog vas 
zbirajo ljudje z lepimi, srčnimi in poštenimi 
mislimi in dejanji. Še posebej želim lepo vsem 
otrokom, posebno tistim, ki jih greje široko 
srce nadomestne matere in očeta. Pa tistim, 
ki so sami, oh, saj niste sami, vedno je z vami 
nekdo, ki vas čuva, čeprav ga ne vidite.

Kolumna 
Milena Bradač

Zadrega

Društvo podeželskih žena 
Lukovica

vabi

v nedeljo, 20. 12. 
2009, ob 15. uri

v Kulturni dom Janka Kersnika v Lukovici 
na

humanitarno prireditev: 

DANES TI – JUTRI JAZ.
Na prireditvi se vam bo prvič predstavila 

pevska skupina društva, harmonikar Anže in 
morda še kdo.

Pokrovitelj prireditve je Občina Lukovica.
Po prireditvi vas vabimo, da skupaj nazdra-

vimo letu 2010.

Že zdaj pa se zahvaljujemo VSEM, ki ste 
nam pomagali

v letu 2009.

VSEM ŽELIMO BLAGOSLOVLJENE BOŽIČNE 
PRAZNIKE

TER UPANJA, MIRU, ZDRAVJA IN USPEHOV 
POLNO NOVO LETO.

V pričakovanju božičnih prazni-
kov vam želimo veliko  prijetnih 
trenutkov v družini. Čestitamo 
vam ob dnevu samostojnosti in 
enotnosti. V novem letu 2010 
pa želimo občanom Občine Lu-
kovica obilo zdravja, razumeva-
nja, osebne sreče ter uresničitev 
vseh skritih želja.

oo sds luKoVica
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V ponedeljek 30. novembra je 
poslanska skupina SDS obiska-
la Kamniško-Zasavsko regijo. 
Nekaj dogodkov se je odvijalo v 
naši občini v organizaciji občin-
skega odbora SDS Lukovica. V 
dopoldanskih urah so poslanci 
SDS s predsednikom SDS Jane-
zom Janšo obiskali Območno 
obrtno zbornico Domžale, kjer 
so se sestali s predstavniki pod-
jetnikov in se seznanili s pro-
blematiko podjetništva in obr-
tništva v regiji. Lukovški gostje 
Janez Janša, Jože Tanko, mag. 
Andrej Vizjak, Robert Hrovat, 
Marjan Pojbič in EU poslanka dr. 
Romana Jordan Cizelj ter člani 
in simpatizerji OO SDS Lukovica 
smo z veseljem prisluhnili Pavli 
Pirnat, ki je predstavila blagov-
no znamko »Zakladi Črnega 
grabna« in si skupaj ogledali še 
domače pivovarno PC Rokov-
njač. 
oo sds luKoVica danilo Kastelic

V popoldanskem delu je v Domža-
lah sledila tiskovna konferenca, na 
kateri so sodelovali Janez Janša, 
Jože Tanko in Robert Hrovat, po 
njej pa je potekal delovni sesta-
nek predsednikov občinskih od-
borov SDS z regije. Sledila je javna 
tribuna z naslovom Odgovorno 
socialno-tržno gospodarstvo, ki 
je potekala v prepolni dvorani 
Kulturnega doma Franca Bernika 
Domžale. Na njej so sodelovali: 
Janez Janša, dr. Romana Jordan 
Cizelj, Jože Tanko, Zvone Černač, 
mag. Andrej Vizjak, Zvone Černač 
ter Zofija Mazej Kukovič. Nato sta 
se pomerile v nogometu poslan-
ska skupina SDS ter člani OO SDS 
iz regije. Zmagali so poslanci, za 
katere je igral tudi Robert Hrovat s 
6 : 4, za Lukovico pa so igrali napa-
dalci Matevž Kotnik, Franc Barlič in 
Tadej Bogataj ter zabili poslancem 
en gol. Obisk poslanske skupine 
smo zaključili z družabnim sreča-
njem v Domžalskem domu.

Poslanska 
skupina SDS je 
obiskala Lukovico

Svet Slovenske demokratske 
stranke je na svoji 3. seji, 5. de-
cembra 2009, na Otočcu pri No-
vem mestu po končani razpravi 
o aktualnih političnih razmerah 
v Sloveniji sprejel naslednja sta-
lišča: 

1. Svet SDS izraža protest, ker je 
predsednik države, ki naj bi do-
sledno in z državniško avtoriteto 
zastopal vrednote demokracije 
in človekovih pravic, podelil sre-
brni red za zasluge človeku, ki je 
vodil tajno službo, katera je dol-
ga leta služila teptanju človeko-
vih pravic in ohranjanju komu-
nističnega totalitarnega režima. 
Svet zato podpira poslansko 
skupino SDS v njenem odloč-
nem nasprotovanju takšnemu 
ravnanju predsednika države in 
ji predlaga, da o tem vprašanju 
sproži javno razpravo.

2. Svet SDS nadalje izraža veli-
ko zaskrbljenostjo nad pogla-
bljanjem gospodarske krize v 
Sloveniji, vse večjo zmedo pri 
vodenju države in brezobzirni-
mi poskusi restavracije totali-

tarne miselnosti in revolucio-
narnih idolov.

3. Zato Svet vodstvu stranke in 
poslanski skupini SDS nalaga, 
da uporabita vsa demokratična 
sredstva za uveljavljanje načel 

Sprejem in dobrodošlica ob prihodu poslancev SDS

Sezonska akcija 
10 % popusta na vse storitve.

GEODETSKE  STORITVE

Izmere zemljišč, parcelacije,
vrisi objektov, zakoličbe 
objektov, izmere komunalnih 
vodov, spremljava gradenj.

GEO2 d.o.o., Topniška 45,1000 Ljubljana
T: 01 437 51 18, G: 031 532 252, F: 05 998 84 88 
www.geo2.si, E: info@geo2.si

demokratičnosti, pravne drža-
ve in spoštovanja človekovih 
pravic ter da se znova vzposta-
vita gospodarska in socialna 
stabilnost ter večja politična 
enotnost pri varovanju nacio-
nalnih interesov.



Rokovnjač22 ŠPORT

Spoštovani!

Prisrčno vam voščimo vesele božične praznike. Novo leto naj bo 
radodarno z zdravjem, veseljem, srečo, uspehi. Naj bo v miru, zau-
panju in sodelovanju!

občinsKi odbor sls luKoVica

Z nogometno tekmo STARI : MLADI smo 
člani ŠD Zlato polje na Martinovo nede-
ljo zaključili nogometno sezono za leto 
2009. Ta najbolj rekreativna dejavnost v 
društvu je tudi letos blestela in spet se 
lahko pohvalimo kot zelo uspešni.
tone habjanič

Kar prek štirideset odigranih tekem, tako 
tradicionalnih kot drugih po dogovoru, 
je za nami in še udeležba na več turnirjih. 
Beležili smo zelo dobre rezultate, hkrati pa 
dopolnili vitrino z lepimi novimi pokali. Po-
hvaliti je treba prav vse igralce, od najmlaj-
šega do najstarejšega, še zlasti pa ekipo, 
ki je zelo uspešno zaključila zimsko ligo v 
RCU v Lukovici, saj bo prvo mesto v tej sku-
pini nepozabno.

Omeniti moram tudi najboljšega strelca 
leta 2009 Mitjo Klopčiča iz Trnovč, ki je 
dosegel največ zadetkov v sezoni. Bil pa je 
tudi najboljši strelec v zimski ligi. Skratka, 
čestitke vsem.

Zaključek nogometne sezone

V začetku oktobra je zlato-
poljsko igrišče spet privabi-
lo številne nogometne ekipe 
in ljubitelje te športne igre.
tone habjanič

Nastopajoče ekipe na jesen-
skem turnirju so začele svo-
ja prva srečanja že v jutranji 
megli, po kateri pa se je ves 
športni spektakel odvijal v 
prelepi sončni nedelji. Številni 
navijači so vzpodbujali svoje 
nastopajoče, ki so se borili za 
čim boljši rezultat.

Čeprav je bil istočasno nogo-
metni turnir tudi v sosednji 
občini, je bila udeležba na-
stopajočih popolna. V večerni 
finale so se pozno popoldne 

Nogometni praznik
uvrstili BS Tehnik iz Lukovice 
in domača ekipa, znova sta 
presenetili ekipi ŠD Šmartno 
in Veterani iz Vira, čeprav mo-
ram priznati, da nobena na-
stopajoča ekipa ni bila slaba.

Ob podelitvi pokalov se je 
vsem nastopajočim ekipam 
in gledalcem zahvalil predse-
dnik ŠD Janez Pogačar in jih 
povabil na turnir spomladi v 
letu 2010.

Najboljše uvrščene ekipe:
- prvi BS Tehnik iz Lukovice,
- drugi ŠD Zlato polje,
- tretji ŠD Šmartno,
- četrti Veterani Vir.

Vsem čestitamo!
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ZDRAVJA IN ZADOVOLJSTVA V LETU 2010
VSEM OBČANKAM IN OBČANOM OBČINE LUKOVICA ŽELI

desus luKoVica

ŽELIMO VAM BLAGOSLOVLJEN BOŽIČ,
ČESTITAMO ZA DAN SAMOSTOJNOSTI IN ENOTNOSTI 

Občinski odbor NSi Lukovica IN VAM VOŠČIMO 
SREČNO NOVO LETO!

NOVOLETNO VOŠČILO

Člani Športnega društva Zlato polje želijo vsem 

občanom, krajankam in krajanom ter svojim sim-

patizerjem SREČNO, zdravo in uspešno leto 2010, 

hkrati pa se zahvaljujejo za podporo.  

Veliko veselja in moči v letu 2010 
ter obilo blagoslova prihajajočih praznikov vam želimo članice Žen-
ske zveze NSi Lukovica

Neodvisna lista za boljši jutri pri Občinskem svetu Občine Lukovi-
ca želi vsem občankam in občanom naše občine vesel božič, miren 
dan samostojnosti ter srečno, zdravo in zadovoljno v novem letu 
2010. 

VinKo jeras, 
občinsKi sVetniK
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MIKLAVŽEVA OBDARITEV OTROK IZ REJNIŠKIH 
DRUŽIN – ZAHVALA ROTARY CLUBU DOMŽALE, 

PODRUŽNIČNI OŠ BLAGOVICA IN GOSTINSKEMU 
PODJETJU TROJANE

Tudi letos je Miklavž obiskal in obdaril vse otroke iz rejniških dru-
žin. Tokrat na prireditvi v petek, 4. 12. 2009, ob 16. uri v Podružnični 
osnovni šoli Blagovica. Tamkajšnji učenci so nas z mentorico in uči-
teljico Mileno Iglič uvodoma popeljali v pravljični svet »Trnuljčice«, 
ki ji je sledil Miklavž s svojimi pomočniki angelčki in darovi. Otroci 
so z velikim žarom in navdušenjem čakali na svoj trenutek srečanja 
z njim, mu peli pesmice, iskreno odgovarjali, ko jih je spraševal, kako 
upoštevajo starše, izpolnjujejo svoje obveznosti … Prav vsi, to je 123 
otrok, je dobilo lepa in praktična darila, ki jih je Miklavžu pomagal 
pripraviti ROTARY CLUB DOMŽALE. Ob odhodu se je vsak obiskova-
lec lahko posladkal s slavnim »trojanskim krofom«, s katerim nas je 
pogostilo Gostinsko podjetje Trojane. 

V Centru za socialno delo Domžale in Društvu rejnic in rejnikov 
Domžale se v imenu vseh otrok iz rejniških družin zahvaljujemo na-
šim donatorjem iz Rotary cluba Domžale in še posebej ga. Katarini 
Cerar za njen prosti čas, voljo in angažiranost, ki jo je vložila v pri-
pravo in pomoč Miklavžu pri izvedbi obdarovanja. Prav tako iskrena 
hvala vodji Podružnične osnovne šole Blagovica ga. Gizeli Kosmatin 
Ermeny in učiteljici Mileni Iglič, ki sta nam z učenci prijazno ponudili 
prostor in lepo kulturno doživetje. In nenazadnje hvala Gostinske-
mu podjetju Trojane, ki se tudi tokrat ni izneverilo s svojimi tradicio-
nalno slastnimi krofi.     

Marta toMec

Srečen je, 
kdor zna živeti

z majhnimi željami.

Želimo vam, da vam leto 2010 prinese veliko zdravja, sreče in 
poguma, prijetnih praznikov ter izpolnitev vseh majhnih in velikih 

želja.

Društvo izgnancev Domžale 

VSEM BRALCEM ŽELIMO 
VESELE BOŽIČNE PRAZNIKE 

TER USPEŠNO, ZDRAVJA POLNO 
NOVO LETO 2010.

Društvo podeželske mladine Blagovica

Ob iztekajočem letu 2009 Vam želimo veselo 
doživetje božičnih praznikov,

v letu, ki trka na vrata, pa veliko uspehov in osebnega zadovoljstva.

S čestitko se za podporo in sodelovanje pri našem delu zahvaljuje-
mo vsem prebivalcem našega območja. Posebna zahvala pa je na-
menjena tudi vsem, ki nas pri našem delu tudi finančno podpirate.

gasilKe in gasilci pgd luKoVica

Toplo ognjišče in smeh v očeh,
iskreno želimo vam v teh prazničnih dneh,

da zdravja in srečnih trenutkov nešteto,
v obilju nasulo bi vam novo leto.

Center za socialno delo Domžale želi vsem 
poslovnim sodelavcem in občanom vesele božične 

in novoletne praznike.

Center za socialno delo Domžale bo sredstva, ki bi jih porabil za na-

kup novoletnih voščilnic namenil izpeljavi enotedenskega projekta 

izkustvenega učenja »Usposabljanje in letovanje rejniških družin v 

Pineti«, ki ga izvaja skupaj z Društvom rejnic in rejnikov Domžale, in 

za nakup novoletnih daril otrokom, ki so vključeni v projekt Učenje 

za življenje.

www.frizeraj.si
info@frizeraj.si

dijak tretjega letnika išče modele za striženje
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Novo leto je čas, ko v odsevu misli dr-

sijo slike minulega časa. Pa se je tre-

ba samo obrniti in pred nami se od-

pre mavričen sijaj prihodnosti.

Vesele božične praznike in srečno novo leto 2010 vam želi

športno turistično društVo raFolče.

ZDRAVO, VARNO, VESELO IN USPEŠNO LETO
2 0 1 0   NAJ MEDI ČEBELARSKO DRUŠTVO LUKOVICA

Toplini vsa vrata naj božič odpre,
naj srečno obdobje se vam začne!

A leto prihodnje naj zdravja vam da, obilja, lju-
bezni pa v čaši brez dna.

To vam želi KS Rafolče.

Naj bodo naše želje tokrat kot nasvet,
enostavne in brez odvečnih besed:
praznujte življenje, imejte se radi,
hitite počasi in ostanite mladi!

MK roKoVnjači

Del dohodnine 
gasilski organizacijiVsaka beseda, vsak pogled, 

vsako dejanje in vsak nasmeh
 lahko prinese srečo drugim ljudem. 
Vsak trenutek je lahko nov začetek. 
Velika upanja ustvarjajo velike ljudi, 
zato radostno pojdimo naproti 
novem letu 2010.

PROSTOVOLJNO GASILSKO DRUŠTVO PREVOJE želi občankam in 
občanom Občine Lukovica SREČNO, ZDRAVO IN USPEŠNO TER 

OGNJAVARNO LETO 2010.
Posebej pa bi se radi zahvalili prebivalcem KS Prevoje in KS Rafolče 

za izkazano podporo. 

preVojsKi gasilci

Zakon o dohodnini oprede-
ljuje, da lahko vsak davčni 
zavezanec nameni do 0,5 % 
dohodnine za donacije ozi-
roma za financiranje splošno 
koristnih namenov. Tako se 
sredstva namesto v proračun 
RS neposredno preusmerijo 
k upravičencu in za zavezanca 
ne pomenijo nobenih doda-
tnih stroškov. Ta način je bil 
prvič uporabljen pri Napovedi 
za odmero dohodnine za leto 
2007.
pgd luKoVica

Upravičenec je tudi Prostovolj-
no gasilsko društvo Lukovica, ki 
pokriva približno 30 % ozemlja 
občine Lukovica, na katerem 
prebiva približno 1700 prebival-
cev (32 % vsega prebivalstva v 
občini Lukovica), ter tako skrbi 
za Vašo in našo skupno varnost.

Prosimo vse prebivalce našega 
območja, ki se še niste odločili, 
komu nameniti del dohodnine, 
ali pa vse, ki bi želeli zamenjati 
upravičenca, da pomislite na nas 
in nam tako pomagate, da bomo 
lažje opravljali našo dejavnost, 
saj varujemo in rešujemo vašo 
varnost in varnost vašega pre-
moženja. Tako dobljena sredstva 
bomo namenili za opremljanje 
naše operativne enote, da bomo 
lažje in z ustrezno opremo po-
magali vam, ko bo to treba.

Več o samem postopku si prebe-
rite na naši spletni strani – www.
gasilci-lukovica.si.

Za vašo odločitev za donacijo 
naši organizaciji se vam že vna-
prej iskreno zahvaljujemo in vas 
pozdravljamo z gasilskim poz-
dravom »NA POMOČ«.

LEKARNA VIR
Čufarjeva 23, 1230 Domžale
Tel.: 01/724 45 82

Mir naj spremlja te praznike, 
v letu 2010 pa naj se lesketajo dragulji:
zdravje, sreča in ljubezen!
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Ansambel Kosci iz Mengša je ko-
nec novembra izdal svojo prvo 
zgoščenko z naslovom »Roža na 
vrtu zelenem cvete«. Posebnost 
te glasbene skupine je nenava-
den sestav, saj poleg harmonike 
igrajo še na solo, basovske in 
spremljevalne orglice.             

Na pravkar izdani zgoščenki je se-
demnajst melodij; trinajst venčkov 
slovenskih ljudskih pesmi, avtor 
ene je prof. Pavel Kosec, tri Avseni-
kove melodije pa so člani ansambla 
Kosci namenili 80-letnici g. Slavka 
Avsenika. Vse priredbe so delo ba-
sovskega orgličarja Cirila Jermana. 
Zgoščenko je v samozaložbi izdalo 
Kulturno društvo Mihaelov sejem 
Mengeš. Ljubitelji tovrstne glasbe 
se za nakup CD-ja lahko obrnejo 
na KD Mihaelov sejem Mengeš ali 
na gsm: 041 650 907 ali na e-po-
što: marjan.urbanija@siol.net.   

Ansambel »Kosci« izdal svoj prvi CD

VABIMO VAS …

na novoletni nastop ritmičnih gimnastičark iz Brda in Blagovice, ki 
bo:

- V TOREK, 22. 12. 2009,
- OB 18. URI,
- V VELIKI TELOVADNICI OŠ JANKA KERSNIKA NA BRDU.

Vabljeni vsi, ki vas zanimajo rezultati našega dela!

Vaše ritmičarke

Ob iztekajočem letu in pričakovanju novega je čas, 
ko drug drugemu zaželimo dobro leto. 

Vsem krajanom  KS in občanom želimo lepe prazni- 
čne dni, osebno srečo, zdravje in srečno novo leto 

2010.

KrajeVna sKupnost blagoVica

Planinsko društvo Blagovica

želi vsem občanom Občine 
Lukovica in svojim članom 

lepe praznike in varen 
korak v gorah v letu 2010.

Neodvisna lista 
»za Črni graben«,

ki jo v Občinskem svetu zastopamo Lado Goričan, Tomaž Andrejka 
in Alenka Klemen,

želi vsem občanom ovbčine Lukovica
lepe BOŽIČNE IN NOVOLETNE PRAZNIKE ter

obilo zdravja, sreče in uspehov
V NOVEM LETU 2010.

OBVESTILA
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Gasilska disciplina oziroma 
Fire Combat Challenge je naj-
težje tekmovanje za operativ-
ne gasilce. Predstavlja kombi-
nacijo spretnosti, usklajenega 
dela dvojice, operativnega 
znanja ter moči in kondicijske 
pripravljenosti. Gasilca nasto-
pata v popolni osebni zaščitni 
opremi, opremljena z izolir-
nima dihalnima aparatoma. 
Tokrat so se gasilci v gasilski 
disciplini (tako tekmovanje 
imenujejo poklicni kolegi) po-
merili v Zagorju ob Savi. Kon-
kurenca je bila mednarodna, 
skupaj je tekmovalo kar 51 
ekip iz Slovenije in Hrvaške. 
Za tiste, ki za tovrstno tekmo-
vanje še niste slišali, kratek 
opis: gasilca spneta 5 tlačnih 

PGD Lukovica uspešno na najtežjem gasilskem tekmovanju

C-cevi ter ročnik na motorno 
brizgalno. Nato preskočita 2 
m visoko oviro ter se splazita 
skozi 6 m dolg tunel, ne da bi 
cev ob tem spustila. Prvi ga-
silec se nato povzpne na 6 m 
visok oder, od koder drugemu 
gasilcu vrže vrv, na katero sle-
dnji priveže ročnik. Prvi nato 
potegne cev do prve spojke, 
drugi se mu pridruži na odru. 
Nato se s pomočjo »osmic« 
tekmovalca spustita po vrvi. 
Na tleh ju čaka od 50–70 kg 
težka lutka, ki jo morata pre-
nesti 30 m daleč. Nato sledi 
zadnji, najtežji del – tekmo-
valca morata polni cevovod B-
cevi pod tlakom 4 bare pote-
gniti 30 m daleč in zbiti tarčo 
s stojala. Cevovod tehta sku-

pno približno 350 kg! Gre za 
napor, kakršnega povprečen 
človek zelo težko prenese.
pgd luKoVica

Foto blaž cerar

Gasilca PGD Lukovica Gašper 
Mav in Jure Čokl sta se udeležila 
tekmovanja v kategoriji članov 
nad 30 let in osvojila odlično 
tretje mesto s časom 3:27:11, ki 
pa bi bil lahko bistveno boljši, 
če ne bi Jure na koncu zakuhal 
majhne težave Gašperju – pre-
hitro je potegnil cevovod, Ga-
šperja je cev stisnila ob nogo in 
preden se mu je uspelo rešiti, sta 
izgubila okoli 20 sekund. Če bi 
čas umestili v absolutno konku-
renco, bi zasedla mesto med 15. 
in 20. mestom od 51 ekip, kar je 

tudi hvalevreden dosežek. Za-
radi spleta nesrečnih okoliščin 
se tekmovanja nista udeležili 
še dve dvojici, ki bi verjetno do-
segli prav tako dobre rezultate. 
Morda pa jih bosta naslednjič, 
saj ta tekmovalna disciplina 
med gasilci postaja vedno bolj 
priljubljena.

Zahvaljujemo se PGD Zagorje – 
mesto za organizacijo in vabilo 
na tekmovanje. Pridemo tudi 
prihodnje leto, verjamemo pa, 
da se nam bodo pridružile še 
druge dvojice iz gasilske zveze 
Lukovica.

Več fotografij si lahko ogledate 
na naši spletni strani – www.ga-
silci-lukovica.si.
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V soboto, 28. 11. 2009, je ob 18.00 prišlo 
do požara v glavni strojnici na čistilni na-
pravi Občine Lukovica v Vrbi. V objektu 
je ostala ena oseba, ki je poskusila sama 
z gasilnikom pogasiti požar, vendar je 
zaradi zastrupitve ostala v prostoru. 
preVojsKi gasilci

Na srečo je bil to le scenarij za društveno 
vajo PGD Prevoje, v kateri je bil namen, da 
se preveri usposobljenost gasilcev in opre-
me. Vajo je zasnoval in vodil Zoran Dernu-
lovec. Na vaji so sodelovala vsa tri vozila in 

Društvena vaja v PGD Prevoje

14 gasilcev in 3 gasilke (Mateja Pavlič, Urša 
Hribar in Renata Urbanija). Pri sami vaji je 
prva napadalna skupina odšla reševat po-
nesrečenca, ki ga je odlično odigral Štefan 
Kavčič. Poškodovanca smo uspešno rešili. 
Prav tako se je izvajalo črpanje vode iz reke 
Radomlje, kjer smo uporabili starejšo, a še 
vedno zelo uporabno motorno brizgalno 
Rosenbaver. Požar smo uspešno pogasi-
li in zaključili vajo. Vaja je bila namenjena 
predvsem spoznavanju opreme v novem 
vozilu, s katero se je večina gasilcev prvič 
seznanila.

Gasilka Mateja Pavlič pri delu na trojaku

Vsako našo potezo so budno spremljali oce-
njevalci Milan Dernulovec, Srečo Grojzdek 
in Mirko Bergant, ki so na koncu tudi ocenili 
vajo. Na sami vaji večjih napak niso videli, so 
pa opozorili na manjše napake, ki se še ve-
dno pojavljajo, ampak se jih da z vajo in tre-
ningom povsem odpraviti. 

Želimo si, da bi bilo takšnih vaj čim več, da bi 
se v pravih intervencijah odrezali čim bolje. 
PGD Prevoje se ob tej priložnosti zahvaljuje 
Občini Lukovica, da je dovolila uporabo nje-
nih prostorov za izvedbo vaje.

V restavraciji Marché Lukovica je tudi letos po-
tekalo tekmovanje v okraševanju božičnega 
drevesca. Otroci iz osnovne šole Janka Ker-
snika Brdo so sami izdelali dekoracijo in nato 
okrasili božično drevo v restavraciji. Zabavali 
so se tudi z izdelovanjem piškotov, se igrali v 
otroškem kotičku in na koncu seboj odnesli še 
nekaj drobnih presenečenj.

Prosim pomagajte nam najti najlepše okra-
šeno drevo in si pridobite lepe nagrade. 
Glasovanje bo potekalo od 10. decembra 
2009 do 06. januarja 2010 v restavracijah 
Marché Lom, Marché Lukovica in Marché 
Tepanje.

Novoletno drevesce 
v restavraciji 
Marché Lukovica
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Članice PGD Prevoje smo prišle 
na idejo, da bi s pomočjo mladi-
ne izdelovale novoletne čestitke 
za občane in poslovne partnerje 
PGD Prevoje in s tem finančno 
razbremenile društvo.         
preVojsKi gasilci

Delavnice, ki je potekala v dveh 
delih (dve soboti), se je udeleži-
lo 20 otrok in 11 članic. Tako smo 
vsak po svoje uporabili naše ume-
tniške žilice in se lotili izdelave. Za 
izdelavo smo uporabili več tehnik, 
in sicer risanje s temperami, izrezo-
vanje iz filca, barvanje z barvicami, 
lepljenje prtičkov, lepljenje izre-
zanih snežink, barvanje z razpršili, 
lepljenje barvastih trav in še kaj se 
je našlo. Med delom smo se seve-
da tudi zabavali in klepetali. Čas je 
hitro mineval in število narejenih 
voščilnic je naraščalo, skupaj smo 
jih tako naredili kar 600. Nekaj jih 
bomo poslali sosednjim društvom 
in našim donatorjem, druge pa 
bomo razdelili med naše občane, 
ki so nam v minulem letu stali ob 
strani in nam pomagali, da smo 
postali društvo z urejenim domom 
in primernim gasilskim vozilom. Na 
koncu se še zahvalimo vsem, ki so 
prišli in pomagali delati, predvsem 
pa ustvarjati za dober namen.

Ustvarjanje prevojskih gasilk in otrok

V soboto, 21. 11. 2009, je v OŠ 
Braslovče potekal 8. državni kviz 
gasilske mladine, ki se ga je ude-
ležila tudi ekipa iz PGD Prevoje v 
postavi Ema Pavlič, Hana Urba-
nija in Lovro Kveder. 
preVojsKi gasilci

Pod mentorstvom Klemena Zabre-
ta so se na nastop pripravljali vse 
od drugega mesta, ki so ga dosegli 
na regijskem tekmovanju, ki ga je 
gostila OŠ Janka Kersnika v organi-
zaciji GZ Lukovica.
 
Na kvizu v Braslovčah so v katego-
riji mlajših pionirjev osvojili odlično 
9. mesto. Za to so se morali dokaza-
ti v znanju in spretnosti. Pri znanju 

Za znanje v PGD Prevoje se ni treba bati
so morali pokazati kar največ zna-
nja o zgodovini gasilstva, požarni 
preventivi, varstvu v prometu in 
splošno znanje. Pri spretnostnih 
nalogah pa so morali pokazati veli-
ko spretnosti in znanja pri vezanju 
vozlov ter pri poznavanju in hitro-
stnem izbiranju gasilske opreme.

Samo tekmovanje je spremljalo 
veliko spremljevalnih dogod-
kov. V likovni delavnici, kjer so 
na koncu izbrali najlepšo sliko, 
je zmagala prav naša tekmoval-
ka Ema Pavlič, ki je za to prejela 
praktično nagrado in obljubo, da 
bo njena mojstrovina objavljena 
v naslednji številki Gasilca.

Pionirji so bili z novo izkušnjo zelo 
zadovoljni. Prav tako pa smo bili 
vsi spremljevalci, ki smo nadebu-
dne mlade gasilce pospremili na 

tekmovanje, izredno ponosni na 
njih.

Še enkrat pa gre zahvala mentorju 
Klemenu Zabretu, vsem staršem, 
ki so otroke vestno vozili na vaje, in 
vsem, ki so kakorkoli pomagali. 

Vsi bomo enkrat zaspali,
v miru počivali vsi,
delo za zmeraj končali,
v hišo očetovo šli –
takrat zvonovi zvonite …

ZAHVALA
2. novembra je v 87. letu tiho odšla, kot je 
živela naša draga mama

Pavla Gorišek, 
roj. Stegnar,
iz Zidov 3, Trojane.

Vse sorodnikom, sosedom, znancem, prijateljem in vsem, ki ste jo 
poznali, se najlepše zahvaljujemo za izrečeno sožalje, za darovano 
mašo, cvetje in sveče. Zahvala patronažni sestri ge. Irmi Markovšek 

in pogrebni službi Vrbančič.
Posebna zahvala župnikoma g. Dragu Markušu in g. Janezu Mikliču 
za lepo opravljen mašni obred, zahvala tudi cerkvenim pevcem in 

ge. Anici Pungartnik za poslovilne besede.

Hvala vsem, ki ste jo imeli radi in jo pospremili na njeni zadnji poti.

Vsi njeni!
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Dežurni lekarni od 01.01.2009 do 31.12.2009: 
LEKARNA KAMNIK sobota, nedelja in prazniki od 17.00 do 20.00

LEKARNA DOMŽALE nedelja in prazniki od 09.00 do 12.00 
 

www.mestnelekarne.si  

Želimo vam sreče in zdravja 
v letu 2010!

LEKARNA DOMŽALE - Ljubljanska 72, 1230 Domžale
lekarna.domzale@mestnelekarne.si 01 724 42 80

LEKARNA RADOMLJE - Cesta borcev 5a, 1235 Radomlje
lekarna.radomlje@mestnelekarne.si 01 724 07 20

LEKARNA MORAVČE - Trg svobode 2, 1251 Moravče
lekarna.moravce@mestnelekarne.si 01 723 27 80

VPIS NAMESTNIKA
Vsi, ki v Register kmetijskih gospodarstev še 
niste vpisali namestnika nosilca, vam svetujem, 
da to storite TAKOJ in ne čakate na zadnje dni 
tega meseca. Več o tem je bilo napisano v avgu-
stovski in oktobrski številki Rokovnjača, vsi pa 
ste dobili tudi pisno obvestilo s strani Upravne 
enote Domžale. Brez vpisa namestnika prido-
bitev kakršnihkoli sredstev v kmetijstvu ne bo 
možno.

VLAGANJE ZAHTEVKOV ZA PREMIJE ZA 
GOVEDO
Od 1. do 31. januarja poteka 3. obdobje  
vlaganja zahtevkov za govedo in sicer:
- »Zahtevek za dodatno plačilo za ekstenzivno 

rejo ženskih govedi« na osnovi katerega boste 
dobili premijo za krave oz. telice, ki so telile 
od 1.8.2009 do vključno 10.12.2009 in sta bili 
oz. bosta živali skupaj na kmetiji najmanj dva 
meseca. Zahtevek za kravo lahko vložite tudi 
v primeru mrtvorojenega teleta ali pogina te-
leta v obdobju obvezne reje. 

- »Zahtevek za posebno premijo za bike in 
vole«, za živali, ki so bile zaklane od 1.10. do 
31.12.2009 in so bile pred tem najmanj dva 

 

  Enota Lukovica 
Lukovica, Stari trg 19
telefon:  01/72-35-116
e-pošta: kss.lukovica@lj.kgzs.si

URADNE URE:
ponedeljek, sreda, petek: 8 h – 10 h 
sreda: 14 h – 15 h 

meseca na kmetiji. Če ste živali oddali preko KZ 
v Lukovici, potem ste jih pooblastili, da bodo 
zahtevek v vašem imenu poslali oni. V naspro-
tnem primeru, pa morate zahtevek vložiti sami. 

Za oba zahtevka je obvezen elektronski vnos. 
Če bo zahtevek namesto nosilca vlagal kdo drug, 
mora ta  imeti s seboj navadno pooblastilo no-
silca kmetije v dveh originalno podpisanih izvo-
dih (obrazec dobite v KSS). Prosim, da se za vnos 
naročite osebno ali po telefonu v času uradnih 
ur.

OBNOVITVENI TEČAJ IZ VARSTVA RASTLIN
Za vse, ki se obnovitvenega tečaja na katerega 
ste bili vabljeni v novembru niste mogli udeleži-
ti, je zadnja možnost tečaj, ki bo potekal v torek, 
19.1.2010 , od 9.30-12.30 v Kulturnem domu 
Grobljah. Zamudniki na ta tečaj ne boste po-
sebej vabljeni! V primeru, da se ga ne udeležite, 
vam stara izkaznica »Potrdilo o pridobitvi znanja 
iz fitomedicine« propade. Za pridobitev izkaznice 
boste morali zopet opraviti osnovni tečaj (3 dni).
Vsi, ki vam poteče izkaznica do konca oktobra 
2010 boste pismeno vabljeni na enega od obno-
vitvenih tečajev, ki jih bomo organizirali v začetku 
naslednjega leta.

PRIJAVA ZEMLJIŠČ V UPORABI IN 
UREJANJE GERK-ov
Od 1. do 15.1.2010 urejanje GERK-ov na 
upravnih enotah ne bo možno zaradi poso-
dobitve sistema GERK (odprava mostičkov, 
nepotrebnih povezovalnih pasov, združitev 
soležnih GERK-ov, izločitev neupravičenih 
površin), zato vam svetujem, da spremembe 
uredite do konca leta! Seveda pa bo možno 
urejanje GERK-ov tudi od februarja do dneva 
pred vložitvijo zbirne vloge za leto 2010.
Do konca januarja bodo kmetije na svoje do-
move dobile nove izpise podatkov o GERK-ih 
iz Registra kmetijskih gospodarstev. Več o 
tem pa v januarskih obvestilih KSS.

PRENOS PLAČILNIH PRAVIC
Vsem, ki razmišljate o prenosu ali prevze-
mu plačilnih pravic z zemljiščem (začasni 
ali trajni) svetujem, da prenos zemljišč na 
upravni enoti opravite do 31. 12. 2009. Ker 
v prvi polovici januarja ureditev GERK-ov ne 
bo možna, se boste z ureditvijo do konca leta 
izognili morebitnim dodatnim postopkom 
ob naknadnem reševanju prenosov po po-
novni vzpostavitvi RKG. 

VOŠČILO
Želim vam prijetne božično-novoletne pra-
znike, v novem letu pa obilno letino, uspešno 
kmetovanje, veliko medsebojnega razume-
vanja in dobrega sodelovanja ter zdravja in 
osebnega zadovoljstva.

paVla pirnat,
terensKa KMetijsKa sVetoValKa
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